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OGLASI

KARO INŽENIRING d.o.o.
Slovenska 24, 1234 MENGEŠ

Tel.: 01/723-09-86; 723-09-87
Fax: 01/723-80-15
www.karo.si

PRODAMO: 

Stanovanja:

- Ljubljana – Topniška, garso-
njera, 33,95m2 skupaj s kletjo, 
odprt pogled, francoski balkon, 
ohranjeno in vzdrževano, zgra-
jeno l. 2001, 2. nadstropje od 
petih, dvigalo, urejen blok, vsi 
priključki, bližina centra, mirna 
lokacija, lastniško parkirno 
mesto v skupni garaži. Cena: 
140.000,00 EUR 

- Domžale - center, enosobno, 
43,73 m2 s kletno shrambo, l. 
1998, 3. nad. od šestih, dviga-
lo, S lega, pogled na Kamniške 
alpe, svetlo, izredno ohranjeno, 
takoj vseljivo, pripadajoče par-
kirno mesto v garažni kleti.  

 Cena: 115.000 EUR
- Grosuplje – center, enosob-

no, v petstanovanjski stavbi, 
mansardno, 31 m2, adaptirano 
l. 1999, bivalna kuhinja, ločena 

spalnica, lepo vzdrževano, pripa-
dajoča shramba v kleti, solastniški 
delež zemljišča, nova streha, vpis 
etaže v teku. Cena: 68.500,00 
EUR 

- Trzin, enoinpolsobno stanova-
nje, skupne površine 50,84m2, 
velika odprta loža, funkcionalna 
razporeditev, svetlo, l. 2002, 3. 
nadstropje, dvigalo, nizek blok. 
V ceno je vključeno tudi lastniško 
parkirno  mesto v garažni kleti 
in shramba. Cena: 150.000,00 
EUR 

- Ljubljana – Zalog, v dvosta-
novanjski hiši, l.1968,  zgornja 
etaža, dvosobno z dvema bal-
konoma, 74 m2, s pripadajočo 
garažo in pomožnim prostorom v 
kleti  16 m2, podstrešjem 36 m2 
in zemljiščem 127 m2.    

 Stanovanji imata ločena vhoda s 
stopnišča. Cena: 135.000 EUR

- Domžale, trisobno v dvostano-
vanjski hiši, popolnoma ločen 
vhod in dvorišče, obnovljeno 

2003, nova streha in obnovljena 
fasada, skupaj 117,3 m2, polklet 
38,20m2, visoko pritličje 79,1m2, 
dvorišče 235 m2, nadstrešek 
za dva avta, drvarnica, vrt. Vsi 
priključki so ločeni, ogrevanje na 
zemeljski plin, vseljivo najkasneje 
31. 5. 2009. Cena: 175.000,00 
EUR 

Hiše:

- Radomlje, v bližini Arboretu-
ma Volčji potok in golf igrišča 
prodamo samostojno hišo, 
neto tlorisna površina 240 m2, 
gabarit: delno K + P + 1 N. V 
kleti se nahaja kotlovnica in 
večnamenski prostor, v pritličju 
vhodni vetrolov, kuhinja, dnevna 
soba z izhodom na teraso cca. 
27 m2, kabinet, shramba, kopal-
nica z WC-jem, v 1. nad. 3 sobe, 
večja kopalnica, balkon. Hiša 
je bila nadzidana in prizidana 
l. 1971 in 1984. Na zemljišču 
946 m2 je prizidana garaža za 
dva osebna avtomobila in vrtna 
uta. Naselje ni strnjeno, odprt 
pogled, zelena okolica, vredno 

ogleda. Cena: 360.000,00 
EUR 

Zemljišča:

- Dol pri Ljubljani – Vinje, 
zazidljivo zemljišče, 1000 m2, 
ob javni cesti, cca. 500 m 
nadmorske višine, področje je 
redko poseljeno, lep razgled, 
neokrnjena narava, ni javnega 
vodovoda. Cena: 70 EUR/
m2 

- Dol pri Ljubljani – Podgora, 
zazidljivo zemljišče v izmeri 
1.251 m2 (skrajni južni del 
kmetijsko) s pripadajočim 
deležem dostopne poti, komu-
nalni vodi na, oz. ob parceli, 
sončna lega, mirna lokacija,  
bližina gozda, prodamo. Cena: 
170.000 EUR 

- Dolsko - Zagorica,  parcela v 
izmeri 5032m2, cca. 400 m2 
zazidljivo, ostalo kmetijsko ze-
mljišče (gozd). Zazidljiv del se 
nahaja ob javni cesti, možnost 
gradnje eno ali dvodružinske 
hiše. 

 Cena: 39.000 EUR 

prod. BURNIK
Mengeš, Prešernova cesta 3
tel.: 01/729-68-70
E-pošta: menges.2485@trgoavto.si
DEL. ČAS: 8.00–18.00, SOBOTA: 8.00–12.00

AKUMUL. POLNILEC NEVADA 10 29,18 EUR

ELEKTRIČNA VER. ŽAGA XC 18 71,20 EUR

TEKOČINA ZA HLADILNIK 100% 1 l 3,30 EUR

MERILEC HLAD. TEKOČINE 15,90 EUR

STREŠNI KOVČEK CARGO 5 119,90 EUR

MAGNETNI NOS. SMUČI 32,90 EUR

SNEŽNE VERIGE KNS 16,99 EUR

ŽARNICE OSRAM - 20 %

NOVO: VREDNOSTNI BONI !!!

MOŽEN NAKUP NA VEČ OBROKOV BREZ OBRESTI.

VESEL BOŽIČ 
IN SREČNO NOVO LETO!
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MENGŠAN - JAVNO GLASILO OBČINE MENGEŠ

Odgovorna urednica: Tina Železnik, gsm: 051 684 404, e-pošta: mengsan.urednica@gmail.com, mengsan@menges.si
Uredniški svet: Peter Škrlep, Janja Verbančič, Smiljana Mayer Škofic, Andreja Polanec Kolenc, Andraž Rožman, Silva Dolinšek
Uredniški odbor: Urban Ropotar, Maja Krempl
Naslovnica:Miklavž v Mengšu, foto: Peter Škrlep
Lektorski popravki: IR image d.o.o., Medvedova ulica 25, 1241 Kamnik, tel. (1) 839 64 00, e-pošta: info@ir-image.si
Priprava za tisk: IR image d.o.o., Medvedova ulica 25, 1241 Kamnik, tel. (1) 839 64 00, e-pošta: info@ir-image.si
Tisk: Set, d.d., Ljubljana, Vevška cesta 52, Ljubljana, tel: (1) 587 44 11, fax: 528 24 74, e-pošta: tiskarna@set.si
Distribucija: Primož Kržan, tel: (1) 723 72 96
Trženje in zahvale: Občina Mengeš, ga. Marta Kuret, tel. (1) 723 70 81, e-pošta: marta.kuret@menges.si
Izdaja: Občinski svet Občine Mengeš, Slovenska cesta 30, 1234 Mengeš, (1) 724 71 06 

Rok za oddajo prispevkov za naslednjo številko je 
petek, 16. januar 2009, do 12. ure. 

UVODNIK

Pozdravljeni, 

predvidevam, da je to moj zadnji 
uvodnik, ki vam ga bom napisala kot 
urednica. Vesela sem bila priložnosti, 
da sem lahko več let sodelovala pri 
glasilu, najprej kot članica uredništva, 
nato pa kot urednica. Nabrala sem 
si dragocene izkušnje, predvsem 
na področju dela in komuniciranja 
z ljudmi. Tudi potrpežljivosti, ki mi jo 
po oceni nekaterih še danes malo 
primanjkuje.  Zdržala naj bi namreč še 
do barvnega izida našega glasila. To 
bi naredila zelo rada, vendar s svojimi 
rešitvami in pogledi ne želim omeje-
vati novega urednika. Moje mesto je 
sedaj drugje, ob moji družini, ki me 
iz dneva v dan manj vidi, in pri mojih 
starših, ki jih obiščem skoraj le še ta-
krat, ko mi zaradi natrpanega urnika 
varujejo otroke.  Vse imam zelo rada 
in hudo mi je, ko mi čas zanje polzi 
skozi prste.  Ker sem uživala v delu in 
urednikovanju, si iskala vedno nove 
izzive, je bila moja odločitev še toliko 
težja.  Za nas optimiste vedno pravijo, 
da ljubezen do družine, staršev in dela 
zmaga – vsaj sama upam, da bo zame 
vedno tako. 

Vsem, ki smo sodelovali in vas v 
časopisu ni opaziti, se vam zahvalju-
jem.  Marti za posredovanje zahval in 
oglasov, Ireni za nabiranje prispev-
kov, Mariji za pomoč in prilagoditev, 
Petru za oblikovanje prve številke in 
navodila, kako naj bo vedno boljša, 
Tomažu in Sonji za tehnično urejanje 
in seveda Nataši, ki skupaj z mano 
lektorira ob najbolj nenavadnih urah. 
Prijetno je bilo delati z vami in vam 
ob slabih dneh ukrasti kakšen ko-
šček pozitivne energije. Moje delo in 
izkušnje so močno povezane tudi z 
vašimi predlogi in idejami, zato upam, 
da bom še kakšno uresničila tudi z 
novim urednikom.
Za podporo in spodbudne besede bi 
se rada zahvalila tudi dvema ženska-
ma, Mariji in Bredi, ki sem jih spoznala 
pri svojem delu v politiki, in sta mi s 
predanostjo delu, ki ga opravljata, 
vzor. Skupaj z mojo mamo sta mi po-
kazali, da si tudi ženske lahko obliku-
jemo svoje cilje in jih uresničimo.
Vsem želim prijetno branje in seveda 
prijetno druženje ob božičnih in no-
voletnih praznikih ter veliko novega, 
prijetnega, zdravega in srečnega v 
novem letu 2009.

urednica
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Župan MOL Zoran Janković in župan Mengša sta se odlično 

počutila v družbi naših malčkov.

Iztekajoče se leto 2008 pomeni tudi začetek 
druge polovice mojega županovanja v Občini 
Mengeš. To obdobje ocenjujem za uspešno, 
še zlasti zaradi tega, ker so marsikatere črne 
točke v naši občini končno doživele premik 
v pozitivnem smislu. Izpostavil bi območje 
nekdanjih tovarn Trak in Eta Kamnik v 
samem centru Mengša, kjer bo zrasel nov, 
sodoben poslovno-stanovanjski objekt s 
podzemno garažno hišo in trgom, kar bo 
bistveno izboljšalo kvaliteto bivanja. 
Velika pridobitev za podjetnike v Poslovno-
obrtni coni Mengeš je tudi sklep Občin-
skega sveta Občine Mengeš o nadaljevanju 
izgradnje infrastrukture. Občinski svet je 
sprejel tudi dvoletni občinski proračun, 
kar bistveno olajša delovanje občine in na-
črtovanje večjih projektov. Vesel sem, da je 
sodelovanje med občinsko upravo in občin-
skim svetom dobro in tvorno, kar je osnova 
za kvalitetno delo. Lahko poudarim tudi dobro 
sodelovanje z obema podžupanoma, Alešem 
Janežičem in Jožetom Vahtarjem. Uspešni 
smo bili pri črpanju sredstev iz evropskih skla-
dov, pridobili smo 200.000 evrov za projekt 
rekonstrukcije Prešernove ceste, vključno s 
kanalizacijo v naselju Topole.
Pomembna pridobitev v letošnjem letu je 
asfaltiranje ceste na Gobavico (Menge-
ško kočo), pridobitev Krajevnega urada, 
v mesecu decembru pa smo odprli novo in 
sodobno urejeno knjižnico na 280 kva-
dratnih metrih površine. Verjamem, da bo 
knjižnica postala lokalno središče kulturnih 
dogodkov ter zagotavljala temelje za učenje. 
Velika pridobitev je tudi računalniški kotiček z 
osmimi sodobnimi računalniškimi enotami ter 

SREČANJE PARTNERSKEGA EKO VRTCA LEDINA IN EKO VRTCA MENGEŠ
Konec novembra so naši malčki iz Vrtca Mengeš obiskali Vrtec 
Ledina, ki se nahaja v samem središču mesta Ljubljane, neda-
leč od Zmajskega mosta. Vrtec Ledina zaznamuje odprtost in 
prilagajanje potrebam staršev, saj je odprt od 5.30 do 21. ure, 
oba vrtca pa sta letos v mesecu oktobru podpisala listino o 
partnerstvu o izvajanju skupnih nalog na področju ekologije. 
Namen obiska je bil predstavitev vrtca, otroci pa so se razveselili 
obiska obeh županov, župana Mestne občine Ljubljana, Zorana 
Jankoviča, ter župana Mengša, Franca Jeriča. Srečanje je bilo 
zelo prijetno in prisrčno, otroci pa so po kratkem uvodnem programu 
– nastopu otrok iz Vrtca Ledina in izmenjavi daril – aktivno sodelovali 
v delavnicah, izdelovali so okraske iz gline in lepili semena. Pred 
odhodom v Mengeš so jim skrbne vzgojiteljice iz ljubljanskega vrtca 
pripravile še sladko-sadno pogostitev. Za dobro sodelovanje med 
vrtcema gre zasluga obema ravnateljicama, Lučki Postružin iz Vrtca 
Ledina in Mojci Novinec Babič iz Vrtca Mengeš.

Katarina Karlovšek

kotiček za najmlajše, knjižnica pa bo odprta 
dlje kot doslej.
Idejni osnutek za športno dvorano je 
že narejen in bo svetnicam in svetnikom 
predstavljen na januarski seji prihodnje leto. 
Pri tem projektu je bilo največ usklajevanj 
vezanih na arheološka izkopavanja na tem 
mestu. Z uspešnimi pogajanji in usklajevanji 
s stroko smo pripravili predlog nove lokacije, 
prav tako ob Osnovni šoli Mengeš,  kjer se 
lahko izognemo velikim stroškom arheoloških 
izkopavanj.
 Pomemben projekt je bila sanacija struge 
Pšate od naselja Topole do Mengša, kar 
je bistvenega pomena pri obilnejšem deževju, 
saj s tem zmanjšujemo možnost poplav na tem 
območju. Velika pridobitev sta novi učilnici s 
štirimi kabineti v Osnovni šoli Mengeš in 
nova kurilnica s priključkom na plin. Eden od 
pomembnih projektov je tudi zaključen načrt 
sofinanciranja gasilsko-reševalne opreme 
in to dve leti pred rokom. V letošnjem letu 
je bilo nabavljeno gasilsko vozilo za Pro-
stovoljno gasilsko društvo Loka, Občina 
Mengeš pa je namenila tudi sredstva za do-
končanje Gasilsko-kulturnega doma v Loki. 
Velik ponos Občine Mengeš pa so številna 
zelo aktivna društva, ki pomembno pripo-
morejo k promociji naše občine.
Če naštevam dobre in uspešne projekte, je 
prav, da omenim tudi tiste, kjer ne gre vse tako 
gladko. V mislih imam neuspešne dogovore z 
lastnikom gradu pod Gobavico. Za številne je 
trenutna situacija izredno moteča in skorajda 
nesprejemljiva, poudariti pa je potrebno, da 
je to privatna lastnina. Trudimo se in trudili 
se bomo še naprej, da pridemo do skupne 

rešitve v korist 
vseh.
Prepričan sem, 
da bo leto 2009 
zaznamovalo 
gradnja nove, 
p r e p o t r e b -
ne obvoznice 
Mengeš, kar je v skladu z mojimi napovedmi, 
ki sem jih podal v lanskem letu. Že kar nekaj 
časa poteka odkup zemljišč, s katerimi pa v 
občini nismo preveč zadovoljni. Kar nekaj 
lastnikov zemljišč ne more sprejeti dejstva, 
da ceno zemljišč postavlja DARS in občina, 
katera koli v Sloveniji, nima vpliva na to ceno. 
Zato so v postopku nekatere pritožbe in do-
datne cenitve, ki posledično tudi zavlačujejo 
gradnjo obvoznice.

Spoštovane občanke, cenjeni občani!
Pred nami je še nekaj dni starega leta, 
prijetni in veseli prazniki ter prehod v novo 
leto. Zopet bomo obrnili zadnji list na 
koledarju tega leta; kako uspešno je bilo, 
bomo tehtali na osebni in družbeni ravni 
vsak zase. Občankam in občanom resnično 
želim, da bi se dobro počutili v naši obči-
ni. Tako jaz kot tudi vsi moji sodelavci se 
bomo še naprej trudili in si prizadevali za 
zadovoljstvo vseh. 
Naj bodo prihajajoči praznični dnevi čas 
miru in harmonije. Želim Vam blagoslovljen 
božič, v letu 2009 pa veliko zdravja, oseb-
nega zadovoljstva in sreče. Vsem čestitam 
tudi ob dnevu samostojnosti in enotnosti!

Župan Franc Jerič

Z JASNIMI CILJI IN ODGOVORNOSTJO V LETO 2009

OBČINSKA UPRAVA
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OBČINSKA UPRAVA

22. novembra sta Rdeči križ Mengeš in Občina Mengeš, že 37. 
po vrsti, gostila mengeške upokojenke in upokojence, ki so že 
dopolnili sedemdeset let, na tradicionalnem predprazničnem 
srečanju. 

Po besedah glavne organizatorke in predsednice Rdečega križa Men-
geš, Majde Trobec, je bilo povabljenih 651 občank in občanov, zbralo 
se jih je okoli 160. Povedala je, da je letošnje srečanje nekoliko prej 
kot ponavadi zato, da bodo imeli člani Rdečega križa Mengeš dovolj 

časa za obisk ostalih starostnikov, ki se zaradi bolezni in posebnih 
potreb srečanja ne morejo udeležiti. Zbrane mladenke in mladeniče 
sta pozdravila tudi župan Franc Jerič in ravnatelj Osnovne šole Men-
geš, Milan Burkeljca, kjer je srečanje tudi potekalo, v uradnem delu 
pa so srečanje s pesmijo popestrili tudi učenke in učenci mengeške 
osnovne šole. Po okusnem kosilu so se zbrani zabavali ob zvokih 
razposajenih Harmonikašic Zupan iz Mengša. Občina Mengeš je 
zbrane obdarila s praktičnim darilom.

Katarina Karlovšek

PREDPRAZNIČNO SREČANJE MENGEŠKIH UPOKOJENCEV

Predsednica RK Mengeš, Majda Trobec Župan Franc Jerič med udeleženci

Vsem občankam in občanom voščim vesele božične praznike 
ter čestitam ob dnevu samostojnosti in enotnosti, v novem letu 
pa želim obilo zdravja, dobrega počutja in uspeha pri delu.

Župan Franc Jerič

V četrtek, 11. decembra, je župan Franc 
Jerič za vse predsednike društev v Občini 
Mengeš organiziral prednovoletno sreča-
nje. V velikem številu so se zbrali v lovski 
koči, pozdravila pa sta jih tudi oba podž-
upana: Aleš Janežič in Jože Vahtar, čast 
za zdravico za srečno in zdravo novo leto 
pa je pripadla častnemu občanu Francu 
Zabretu. Srečanje je z glasbo popestril 
ansambel Kosci.

»V  letošnjem letu smo vsem društvom, hu-
manitarnim organizacijam in javnim zavodom 
dali tisto, kar ste od nas pričakovali. Verja-
mem, da tukaj ni nikogar, ki bi bil nad nami 
razočaran, prepričan sem, da smo z vašo in 
našo pomočjo vsi dosegli cilje,« je zbrane 
predsednike mengeških društev nagovoril 
župan Franc Jerič.
Župan je povedal, da se je v tem letu odvilo 
veliko pomembnih dogodkov v občini, še 
zlasti na področju gasilstva – jubileji in velike 
pridobitve, leto pa so zaznamovali tudi vsi tisti 
dogodki, ki so vsako leto prisotni v Mengšu: 
Mihaelov sejem, Novoletni koncert Mengeške 
godbe, Mengeška marela in ostale prireditve. 
»Tudi na športnem področju se veliko dogaja; 
imamo zelo lepo urejen športni park, tudi s 
pomočjo Nogometnega kluba Mengeš, ki je 
tam prisoten, in balinarjev. Vsem se iskreno 
zahvaljujem za vse delo, ki ste ga vložili v 
delovanje društev, za občino in promocijo 
ter za boljše počutje vseh v Občini Mengeš. 

ŽUPAN SPREJEL VSE PREDSEDNIKE DRUŠTEV V OBČINI MENGEŠ
Resnično vam lahko rečem le iskrena hvala. 
Želim vam veliko zdravja in delovne volje, da 
v naslednjem letu ponovimo takšen rezultat 
ali pa ga na nekaterih področjih tudi izbolj-
šamo,« je svoj pozdravni nagovor zaključil 
župan Jerič.
Podžupan Aleš Janežič je izpostavil, da so 
zelo pomemben del vsake občine društva, ki 
ji dajejo »dušo kraja«, in to so vsi, ki delujejo 
v društvih. »In če ta »duša kraja« deluje, se že 

na daleč vidi, na vsakem koraku, in mislim, da 
je Mengeš po tej plati ena bogatejših občin,« 
je povedal. Predsednikom se je zahvalil za 
delovanje in obljubil, da bo držal svojo obljubo 
o zagotavljanju večjih sredstev društvom. 
Podžupan Jože Vahtar je zbrane pozdravil tudi 
kot starešina Lovske družine Mengeš ter se 
vsem zahvalil za udeležbo. Izrazil je odprtost 
in posluh za vse nove predloge in želje.

Katarina Karlovšek
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NOVICE IZ SOSEDNJIH OBČIN

OBNOVLJENO VAŠKO KORITO V OBČINI LUKOVICA
V petek, 14. novembra, je na Korenu v Občini Lukovica potekala 
otvoritev obnovljenega vaškega korita. Kulturni program so pri-
pravili člani KUD Fran Maselj Podlimbarski in učenci Podružnične 
osnovne šole Krašnja, za pogostitev in domače dobrote za vse 
povabljene in nastopajoče pa so poskrbele žene celotne vasi 
Koreno. Občina Lukovica je v letošnjem letu na razpisu pridobila 
sredstva iz Heliosovega sklada za obnovo vodnjaka – korita, in 
sicer v višini 50 odstotkov ocenjene vrednosti del. Ostalo polovi-
co sredstev sta prispevala lastnica zemljišča in občina. To korito 
predstavlja odprtje 56. prenovljenega vodnega vira iz Heliosovega 
sklada, Občina Lukovica pa je jubilejna 50. občina z obnovljenim 
vodnim virom.   Vir: www.lukovica.si

ARHEOLOŠKA IZKOPAVANJA V OBČINI DOL PRI LJUBLJANI
V Občini Dol pri Ljubljani, natančneje v Dolskem, leži arheološko 
najdišče Spodnje Škofce, kjer so v času od aprila do septembra 
letos potekala obsežna arheološka izkopavanja. Najdeni predmeti 
izvirajo iz obdobja neolitika, eneolitika, bronaste dobe in zgo-
dnjega srednjega veka, kar je velika redkost, da odkrite ostaline 
pripadajo različnim obdobjem.  Pomembna najdba, to so sledovi 
neolitske naselbine, 
ki jo v rekonstrukciji 
lahko vidimo tudi na 
razstavi v Spomeni-
škovarstvenem cen-
tru na Trgu francoske 
revolucije 3 v Ljublja-
ni, govori o okrasju 
na keramičnem ma-
terialu in odraža ve-
lik pomen umetnosti 
in duhovnosti v tem 
času. Velika skrivnost ostaja, kako so pred šest tisoč leti pred našim 
štetjem izdelali obeske v obliki zvezdice, ki so jih prav tako našli 
kar v nekaj primerkih. Izjemno zanimanje vzbuja tudi dvojni grob 
odrasle mlade žene in otroka, ki ga arheologi na podlagi podatkov 
uvrščajo v čas, ko so območje Slovenije poseljevali Slovani. Grob 
verjetno predstavlja del večjih staroslovanskih grobišč v bližini.    
Vir: www.dol.si

RAZŠIRJENI IN PRENOVLJENI PROSTORI 
VRTCA V OŠ STRANJE
Nov oddelek za prvo starostno skupino predšolskih otrok, pre-
novljena enota za drugo starostno skupino, otroško igrišče za 
najmlajše, nova športna igrišča za šolarje in okrog 30 dodatnih 

parkirnih mest so najnovejša pridobitev Osnovne šole Stranje in 
seveda tudi vrtca Antona Medveda Kamnik, ki so jo v Stranjah s 
prisrčno prireditvijo odprli v sredo, 3. decembra. Ravnatelj Boris 
Jemec je v svojem pozdravnem nagovoru staršem in gostom nav-
dušeno pozdravil pridobitev ter se zahvalil predstavnikom občine 
Kamnik in županu Tonetu Smolnikarju za dobro sodelovanje pri 
tej, okrog 220.000 evrov vredni, naložbi. Župan je ob tej prilo-
žnosti poudaril prizadevanja občine v zadnjih letih za izboljšanje 
standarda na osnovnih šolah v občini. Novih prostorov in igrišč v 
OŠ Stranje so se še posebej razveselili najmlajši obiskovalci enot 
otroškega vrtca, ki so pred polno dvorano zapeli in zaplesali več 
prisrčnih otroških pesmic, šolski pevski zbor pod vodstvom Karle 
Urh pa je s pesmijo in recitacijami lepo zaokrožil pester progam.   
Vir: www.kamnik.si

SILVESTROVANJE V OBČINI DOMŽALE
V Občini Domžale so se odločili, da tudi v letošnjem letu organizirajo 
silvestrovanje na prostem, in sicer s kar nekaj novostmi. Po bese-
dah podžupana Vinka Juharta, bodo silvestrovanje na prostem iz 
centra Domžal preselili v Športni park Domžale. Upajo, da bo nova 
lokacija dobro sprejeta tudi s strani prebivalcev SPB-ja. Postavili so 
tudi odprto drsališče, v času pred novim letom pa v njegovi bližini 
načrtujejo postavitev manjšega bolšjega sejma s prijetno glasbo. 
Dogajanje bodo popestrili skupaj z novim gostincem ob drsališču 
in novimi novoletnimi stojnicami.   Vir: Občina Domžale

LOČENO ZBIRANJE BIOLOŠKIH ODPADKOV 
TUDI V OBČINI DOMŽALE
V Občini Domžale so skladno s sklepom Občinskega sveta Občine 
Domžale v mesecu novembru začeli z ločenim zbiranjem biolo-
ških odpadkov. S tem je tudi Občina Domžale sledila zakonom in 
pravilnikom s področja ravnanja z odpadki, ki od slovenskih občin 
zahteva vse bolj odgovorno ravnanje z njimi. Seveda je pri tem 
vsekakor dobrodošla vsakršna vzpodbuda občanom za ločeno 
zbiranje odpadkov. Kot so povedali pri izvajalcu javne službe JKP 
Prodnik, možnost za dogovor o nagrajevanjih obstaja, saj bodo 
v primeru, da bodo občani in občanke Občine Domžale odlagali 
na ekološke otoke in še dodatno ločeno zbirali organske odpad-
ke, zabojniki precej manj obremenjeni. S tem bo možno znižati 
frekvenco odvozov za mešane komunalne odpadke, kar bo prav 
gotovo vplivalo na ceno in jo znižalo v delu, ki predstavlja zbiranje 
in odvoz odpadkov. Vir: Občina Domžale

Pripravil in priredil Urban Ropotar

Pogled na obnovljeno vaško korito

Slovesna otvoritev novih prostorov vrtca v OŠ Stranje 

Razstavljeni predmeti iz Spodnje Škofce
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ODPADKI
Ločeno jih zberemo že več kot sto kg na prebivalca
Letošnje leto je bilo na področju ločevanja in zbiranja odpadkov v naši 
občini precej pestro. 
Mengšani smo v letu 2007 ločeno zbrali (skupaj s prebivalci ostalih štirih 
občin) 70 kg ločenih frakcij na prebivalca. Letos bo ta količina, predvsem 
zaradi dobrega izločanja bioloških odpadkov, močno presežena in se 
bliža 100 kg na prebivalca.

 

Od junija ločeni tudi biološki odpadki
Od 1. junija dalje, ko smo tudi v Občini Mengeš v rjave zabojnike pričeli 
ločevati biološke odpadke, smo zbrali za okrog 270.000 kg bioloških 
odpadkov. Na prebivalca v Mengšu predstavlja to 30 kg. K temu je 
nedvomno pripomogla tudi akcija osveščanja prebivalcev vseh treh 
občin, v katerih je JKP Prodnik letos uvedel ločeno zbiranje bioloških 
odpadkov.
Pred pričetkom ločenega zbiranja bioloških odpadkov, meseca maja, 
smo imeli tudi delavnico za občane, na kateri so nam predstavniki JKP 
Prodnik predstavili, zakaj smo v občini sprejeli odločitev za pričetek 
ločenega zbiranja bioloških odpadkov ter kaj vse sodi v rjav zabojnik in 
kaj ne. Na srečanju so občani zastavili kopico praktičnih vprašanj, ki 
so jih v JKP Prodnik poskušali potem tudi v praksi reševati med samim 
odvažanjem odpadkov. K ločenemu zbiranju bioloških odpadkov so 
nas s posebno komunikacijsko kampanjo pri JKP Prodnik spodbudili 
s plakati, ki smo jim bili priča v našem mestu, s posebnim pismom in 
brošuro, ki sta bili priloženi v rjavem zabojniku ter s članki v lokalnih 
medijih (tudi v Mengšanu) in na spletni strani www.jkp-prodnik.si. Kar 
nekaj je bilo na to temo tudi radijskih oddaj. 
Menjava zabojnikov letos novembra je ena od posledic uveljavljanja nove 
zakonodaje in predpisov ter občinskih sklepov glede ločenega zbiranja 
odpadkov. Tudi Mengšani so prejeli nov črn zabojnik. Tisti uporabniki, 

BIO odpadki - količina na prebivalca
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ki starih zabojnikov niso namestili za brezplačni odvoz, lahko stare 
zabojnike tudi sami kadarkoli kasneje odpeljejo v Center za ravnanje z 
odpadki Dob. Novi zabojniki so lažji in zato praktični tako za uporabnike 
kot tudi za nalaganje odpadkov.

Sprememba cen
Za deponijo Dob se je že v letu 2007 napovedovalo, da bo leta 2008 
dokončno zapolnjena. Že lani smo se občani občin, ki komunalne 
odpadke odlagamo na deponijo Dob, srečali s problemom prostora za 
deponiranje komunalnih odpadkov. Kot prva in hkrati cenovno najbolj 
ugodna je bila širitev deponije na Dobu, ki pa jo je vlada z znano obra-
zložitvijo zapiranja manjših deponij zavrnila. Župani občin so bili skupaj 
z občinskimi sveti tako postavljeni pred odločitev o odvozu komunalnih 
odpadkov na drugo deponijo, z zavestjo, da se bo povišala cena za 
odloženo tono smeti in s tem storitev za uporabnike/občane in občanke. 
To se je zgodilo letošnjega oktobra, ko je vlada odobrila povišanje cen 
komunalnih storitev – tudi v Občini Mengeš. 
Januarja 2009 se bodo cene komunalnih storitev prvič obračunale v 
skladu z odobritvijo povišanja. V Mengšu bo tako cena za odvoz mešanih 
komunalnih odpadkov znašala slabih 16 evrov, za biološke pa 8,4 evra. 
Skupaj bo povprečen znesek na položnici znašal približno 24,3 evra.
Dejstvo je, da bi bila – še posebej na okoliščine recesije, v kateri smo se 
znašli v letošnjem letu tudi v Sloveniji – prav gotovo veliko bolj racionalna 
odločitev o širitvi deponije Dob, saj bodo zaradi odvoza in deponiranja 
na drugih odlagališčih povišani stroški in s tem bodo višje cene pomenile 
še dodatno obremenitev prav za občane in občanke. 

A.J.

Odvoz organskih odpadkov iz gospodinjstev 
v naseljih Mengeš in Loka
PONEDELJEK: Loka (Gasilska, Trzinska, Na gmajni, Grajska, za 
Pšato, Pot na Dobeno, Testenova), Stara pot, Murnova, Liparjeva, 
Koblarjeva, Dr. Zajca, Trdinov trg, Slovenska, Grobeljska, Trdinov 
trg, Trubarjeva, Jelovškova, Šubičeva, Dalmatinova, Ropretova, 
Gregčeva, Liparjeva, Cankarjeva, Glavičeva, Hribarjeva, Muljava, 
Pristava, Baragova, Rašiška, Linhartova, Zadružniška, Zoranina, 
Maistrova, Slomškova

TOREK: Mengeš (Veselovo nabrežje – leva in desna stran, Šolska, 
Prešernova, Sadnikarjeva, Medvedova, Dragarjeva, Japljeva, 
Staretova, Steletova, Gostičeva, Zupanova, Kamniška, Svetčeva, 
Erjavčeva, Krekova, Valvazorjeva, Novakova, Gorenjska, Glavni trg, 
Jalnova, Levstikova, Kolodvorska, Finžgarjeva, Aljaževa, Čopova, 
Ogrinovo, Mengeš (Lavričeva, Zavrti, Prelovškova, Glavarjeva, 
Levčeva, Slamnikarska, Janševa, Kersnikova, Balantičeva, Mehle-
tova, Šubljeva, Detelova, Jarška)
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Njegov volilni slogan, enotni in 
uspešni, je danes že viden skozi 
sodelovanje svetniških skupin v 
Občinskem svetu in Občinski upravi, 
obeh podžupanov, delovnih teles in 
komisij. Vsi ti ljudje prihajajo dnevno 
v stik z občankami in občani in če je 
njihov zagon pozitiven, se to prene-
se tudi na celotno občino. 
Ko pregledujem zapisan program v 
Mengšanu, prav tako lahko rečem, 
da je bilo realiziranih že kar nekaj 
projektov iz  programa: obnova Te-
stenove ulice, asfaltiranje ceste na 
Mengeško kočo … , uspešno pa so 
bili zaključeni tudi drugi projekti, ki 
jih ni zapisal kot najpomembnejše – 
knjižnica Mengeš seje selila v nove, 
večje prostore, v Osnovni šoli Men-
geš je zagotovil dve dodatni skupini 
vrtca, v šoli so urejeni še dve učilnici 
in kabineti na podstrešju … Tudi v 
naslednjem letu pripravlja kar nekaj 
razvojno pomembnih projektov. 

Nedvomno je eden pomembnejših pro-
jektov, na katerega občani in občanke 
Občine Mengeš čakamo že vrsto let, 
obvoznica Mengeš. V kateri fazi je ob-
voznica in kdaj lahko pričakujemo, da 
bo zgrajena?
 S trenutnim potekom gradnje obvoznice 
Mengeš sem zadovoljen, le odkup zemljišč 
poteka nekoliko počasi. Nekateri posame-
zniki so nezadovoljni s ceno in zato prihaja 
do časovno daljših postopkov, lahko tudi 
do razlastitev zaradi nacionalnega interesa. 
Žal občina, kljub pričakovanju nekaterih, 
nima vpliva na cene zemljišča. To s svojimi 
akti ureja država in zato je enotna cena za 
celotno Slovenijo.
Z gradnjo pa naj bi po vseh zagotovilih 
začeli v letu 2009. Izbor izvajalca za gra-
dnjo je v zaključni fazi in začetek gradnje 
je pravzaprav odvisen od poteka odkupa 
zemljišč.

Kako pa je z gradnjo ceste Želodnik–
Vodice, ki naj bi prav tako prevzela del 
tranzitnega prometa? 
Tudi gradnja omenjene ceste naj bi se zače-
la v letu 2009. Poudarjam pa, da so to vse 
državne investicije, na katere občina nima 
neposrednega vpliva. Za to so dogovorni v 
DARSU IN DRSC-ju.

Ena od točk programa za volitve 2006 
je bila tudi ureditev mestnega jedra. Kaj 

INTERVJU S FRANCEM JERIČEM, županom Občine Mengeš

pripravljate novega na tem projektu?
Ureditev mestnega jedra je povezana z gra-
dnjo obvoznice. Takoj, ko se bo obvoznica 
zgradila, in se bo tranzitni promet preusme-
ril, bomo začeli z urejanjem mestnega je-
dra. Skupaj s podžupanoma se zavzemamo 
za postopno urejanje mestnega jedra. 

Del urejanja mestnega jedra je prav go-
tovo povezan tudi z ureditvijo varnih poti 
v šolo. Ali so bile v začetku letošnjega 
šolskega leta urejene dodatne poti, ki 
jih lahko opredelimo kot varne?
Uredil smo Šolsko ulico, ki je v jutranjih 
urah, tudi zaradi vrtca Gobica, izredno 
prometna in zato še bolj nevarna. Najbolj 
problematičen je bil predel parkirišč ob 
Osnovni šoli Mengeš, zato smo povečali 
število parkirnih mest. 
Žal projekta, ki predvideva gradnjo lese-
nega mostu za pešce in kolesarje, nismo 
uspeli v celoti zaključiti. Del zemljišča pri 
kamnitem mostu je v denacionalizacijskem 
postopku, zato tega nismo uspeli izvesti.

Ko sva se ravno dotaknila Osnovne šole 
Mengeš me zanima, ali bosta dve doda-
tni skupini vrtca v osnovni šoli ostali?
V letošnjem letu smo na Osnovni šoli 
Mengeš uredili dodatni dve učilnici in štiri 
kabinete na podstrehi ter jim tako omogočili 
nemoten pouk, zato pričakujem, da bosta 
skupini ostali.

Kako pa je z gradnjo telovadnice ob 
osnovni šoli? Se projekti pripravljajo?
Na januarski seji Občinskega sveta Občine 
Mengeš bo predstavljen idejni osnutek špor-
tne dvorane v Mengšu. Površina dvorane bo 
primerno za eno rokometno igrišče in bo ime-
la kapacitete tribun za 600 oseb. Tako bodo 
lahko na sicer zložljivih tribunah vsi učenci 
in učenke Osnovne šole Mengeš sodelovali 
oziroma si ogledali določeno prireditev, npr. 
ŠKL tekmo.
S tem bomo dosegli standarde in potrebe, ki 
so predpisane za športno vzgojo v osnovnih 
šolah.

Rada bi se vrnila na kapacitete, prosta 
mesta v Vrtcu Mengeš. Ali za naslednje 
šolsko leto načrtujete gradnjo novih 
skupin vrtca?
Kot je bilo predstavljeno na seji Občinskega 
sveta Občine Mengeš, bo podjetje MTB, ki 
bo na območju starega Traka gradilo poslov-
no-stanovanjski objekt, zaradi predvidene 
stanovanjske gradnje na območju Vrtca 
Gobica dodatno zgradilo 4 oddelke vrtca do 
4. gradbene faze. Gradnja bo predvidoma 
zaključena jeseni 2009.

Kako pa je z urejanjem dnevnega varstva 
za starejše občane? Tudi to ste zapisali 
v svojem programu. 
Moram reči, da del tega programa izvaja Dom 
počitka Mengeš. Na tem mestu bi rad rekel, 
da je vsak župan kot tudi občan oziroma 
občanka lahko zadovoljen z ustanovo, kot je 
Dom počitka Mengeš. Nova ureditev doma, 
zunanja in notranja, je zelo prijetna. Temu pa 
lahko dodamo še čistočo v samem domu. 
Prav zato mi ni težko pohvaliti delo direktorice 
in vseh zaposlenih, ki je usmerjena v skrb za 
svoje gojence. To vidim tudi sam, saj večkrat 
obiščem ljudi v tej ustanovi.
Skrb za starejše občane pa v veliki meri iz-
vaja tudi Rdeči križ Mengeš in bi jih tudi rad 
pohvalil za njihovo vsakdanjo skrb. 
Pri tem pa se vedno spomnim tudi na obča-
ne v stiski in težavah; zanje poskrbijo tudi 
na Karitas Mengeš. Vse več pa je v Občini 
Mengeš socialnih problemov in občinski 
proračun ima v ta namen rezerviranih, in tudi 
že porabljenih, veliko sredstev.

Kako pa je s podporo športnim in kultur-
nim društvom?
Ravno v tem mesecu sem ob zaključku leta 
vse predsednike društev, športnih in kultur-
nih, ter direktorje javnih zavodov povabil na 
prednovoletni sprejem in vse predsednike 
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bi ponovno rad pohvalil za njihovo delo. 
Pravzaprav bi pohvalil  vse, ki so aktivni v dru-
štvih, saj občina skozi njihovo delo pridobiva 
pomembno kvaliteto. Vse nove občane in 
občanke pa bi na tem mestu povabil, da se 
tudi sami vključijo v to društveno življenje.

Torej bi rekli, da imajo občanke in občani 
dovolj možnosti za aktivno preživljanje 
prostega časa?
V Občini Mengeš imamo več objektov, ki 
ponujajo možnosti za aktivno preživljanje. Že 
zgoraj sem povabil občanke in občane, a se 
morajo sami odločiti in obiskovati omenjene 
objekte. Naj samo naštejem nekatere: Špor-
tni park Mengeš, Športni park Loka, Športni 
park Topole, Trim steza, Mengeška koča, 
Dobeno, Rašica, Mengeško polje do Jarš 
in Mengeško polje do Grobelj. Prav zadnja 
omenjena sprehajalna pot je ena bolj obi-
skanih, zato smo se s Turističnim društvom 
Mengeš dogovorili, da bomo tu postavili 
nekaj klopic in zasadili drevesa, da si bodo 
sprehajalci lahko odpočili v senci oziroma v 
senci prijetno pokramljali.
Načrtujemo tudi boljšo urejenost poti ob 
strugi Pšate, od Topol do meje z Občino 
Domžale, saj vsi vemo, da so sprehodi ob 
vodi najbolj prijetni.

Ena od zame bolj pomembnih točk pro-
grama, ki predstavlja del kvalitetnega 
bivanja posameznika, je tudi gradnja 
kanalizacije v Topolah. Na Občinskem 
svetu je bila investicija potrjena in pripra-
vljena za kandidaturo na sredstvih EU?
Projekt gradnje kanalizacije v Topolah je 
pripravljen in sama gradnja bo potekala v 
letih 2009 in 2010. Nekako vzporedno pa 
pripravljamo tudi celotno rekonstrukcijo, 
obnovo Prešernove ulice, saj smo v ta 
namen pridobili 200.000 evrov evropskih 
sredstev. 
Rad bi povedal, da je v pripravi tudi projekt 
izgradnje kanalizacije v severnem delu Men-
gša. V tem trenutku pripravljamo potrebno 
projektno dokumentacijo, za katero pričaku-
jemo, da bo zaključena v naslednjem letu. 

Kako pa je z gradnjo otroških igrišč?
Tudi to je bila ena mojih volilnih obljub in 
sedaj imajo vsi športni parki v občini svoja, 
ograjena otroška igrišča. Dodatno smo zgra-
dili še igrišče ob večstanovanjskem objektu 
med Levčevo in Slamnikarsko ulico.

Kako pa je z razvojem Dobena?
V pripravi za asfaltiranje je cesta na Zgor-
nje Dobeno, ki bo zaradi utrditve cestišča 
realizirana v pomladnih mesecih. Lahko 
tudi povem, da smo v dogovoru z Vaškim 

odborom Dobeno dosegli, da se bo ponovno 
aktiviralo Turistično društvo Dobeno in da 
bomo skupaj začeli skrbeti za lepši izgled 
Dobena.

Vse bolj pomembna dejavnost, tudi v 
Sloveniji, postaja turizem. Ali bomo to 
storitveno dejavnost bolj razvili tudi v 
Mengšu?
V letu 2009 načrtujemo odprtje Turistično-
informativnega centra, v katerem naj bi svoje 
aktivnosti , svoj program in svoje izdelke 
– tudi s prodajo – predstavila vsa društva 
iz Občine Mengeš. Tu bi lahko imeli stalno 
zbirko Likovnega društva Mengeš ter druge 
aktivnosti. Predvidevamo, da bo to v starih 
prostorih knjižnice Mengeš, kjer bo svoje 
prostore dobilo tudi Društvo upokojencev 
Mengeš. 

Vseeno me zanima, kaj menite, da lahko 
Mengšu prinese nov zagon, npr. gradnja 
industrijske cone ali razvoj storitvenih 
dejavnosti, kot je turizem?
Mislim, da je za razvoj Mengša pomembno 
oboje, vendar pa kot občina pri tem ne more-
mo aktivno sodelovati. Vse aktivnosti seveda 
podpiramo, tako tudi nadaljnjo gradnjo Obr-
tne cone M28/2. Pri tem naj poudarim, da 
želimo urediti razmerja v Poslovni coni SCT; 
predvsem je problem prenos lastništva ozi-
roma infrastrukture na občino in vzdrževanje 
same infrastrukture.   

Kako pa je z obnovo in vzdrževanjem 
ceste Mengeš–Groblje?
To je zelo nevarna cesta, zato smo kljub po-
manjkanju proračunskih sredstev v letu 2007 
pristopili k sanaciji najnevarnejših odsekov. 
V letu 2008 smo nadaljevali s preplastitvijo 
ceste z grobim asfaltom, preostali del ceste 
pa bomo z grobim asfaltom preplastili v letu 
2009. V letu 2009 pa pričakujemo  tudi ce-
lotno preplastitev ceste Mengeš – Rodica.

Kako je s Krajevnim uradom Mengeš? Se 
občani in občanke poslužujejo njegovih 
storitev?
Žal moram reči, da je Krajevni urad Mengeš 
zelo slabo obiskan in da se nam v prihodnjem 
letu obeta zaprtje urada. Prav zato bi izko-
ristil to možnost in vse občanke in občane 
povabil, naj koristijo usluge našega urada. 
Uradne ure ima ob torkih od 8. do 15. ure, 
po novem letu pa od 8. do 12. ure, za vsa 
vprašanja pa je v času uradnih ur na voljo 
gospa Darja, na tel. 724 7107.

V tej številki glasila je spet kar nekaj pro-
stora namenjenega oskrbi s čisto pitno 
vodo. Kako pa vi gledate na zadnje očitke 

in kaj je za vas najbolj sprejemljivo?
Ponovno lahko povem, da je oskrba s čisto 
pitno vodo v Občini Mengeš popolnoma spo-
litizirana in dezinformirana. Ko se pogovar-
jamo o referendumu, želim povedati, da so 
nas že pri samem zbiranju podpisov nekateri 
občani opozorili, da določeni ljudje hodijo po 
hišah in tudi večstanvanjskih objektih ter raz-
lagajo svojo plat zgodbe. Ker so bile podane 
informacije, da se je to dogajalo tudi v Lovski 
koči Mengeš, smo se po pogovoru z vodji 
svetniških skupin in dela občinske uprave 
dogovorili, da moramo v danih možnostih 
preveriti, ali so bili vsi postopki takšni, kot jih 
predpisuje zakon. Zato je bila podana pisna 
prijava za sum kaznivega dejanja. To je naša 
dolžnost in rad bi povedal, da s tem nikogar 
ne obsojamo. Prav tako so nam svetovali tudi 
uslužbenci UE Domžale. 
Seveda pa je bolj kot referendum za občane 
in občanke pomembna zdrava pitna voda. To 
je tudi projekt, ki je za nas na občini Mengeš 
najbolj pomemben in ki ga bomo v dobro 
občanov in občank vodili tudi v prihodnje.

Kaj mislite, da bi bilo potrebno začeti raz-
vijati danes, da bi imela Občina Mengeš 
čez 10 let dobre razvojne možnosti?
S tem smo v Občinski upravi začeli že pred 
dvema letoma. Naš cilj je, da bodo občani 
med seboj čim bolj povezani in da nas potika 
ne razdružuje, ampak da vsi skupaj prispe-
vamo k razvoju Občine Mengeš. Hkrati pa bi 
poudaril: če nekdo ni pripravljen nič narediti 
oziroma nagaja, naj pusti vsaj tiste, ki so 
pripravljeni delati, na miru.

Včasih, ko se s prehajam mimo Kultur-
nega doma Mengeš, posebej sedaj, ko 
imamo tam le napis, se mi utrne misel, 
ali imate kot župan kakšno nostalgijo po 
»kulturniških« dneh?
Nimam nobene nostalgije ali obžalovanja po 
najemu Kulturnega doma Mengeš. Seveda 
je moj interes, da še naprej deluje uspešno, 
ne glede na najemnika. Številni občani me 
sprašujejo, zakaj napis? Zato ker je to Kul-
turni dom Mengeš, v katerem se odvijajo 
številne predstave, predvsem seveda Špas 
teatra, ki je tudi najemnik.

Bi radi povedali še kaj za konec?
Za novo leto si vedno zaželimo sreče, zdrav-
ja, zadovoljstva … Včasih se nam zdi, da je to 
le obrabljena fraza, ker ne vemo, ali vsi to tudi 
zares mislijo. Prepričan sem, da si vsi želimo, 
da bi bili ljudje bolj strpni v vsakdanjem življe-
nju, da ne bi bili drug drugemu konkurenti, 
ampak dobri sosedje in prijatelji.
Hvala za pogovor.

Tina Železnik
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3. decembra 2008 smo ponosno in z veseljem na ogled in v 
uporabo postavili nove prostore knjižnice. Slovesni dogodek ob 
odprtju je bil res lep in nam bo udeležencem za vedno ostal v le-
pem spominu. Vse lepe misli, pričakovanja in želje za prihodnost 
je v svojem govoru strnila direktorica Knjižnice Domžale, Barbara 
Zupanc Oberwalder. Njene besede povedo vse.

»Na pobudo Ministrstva za kulturo je tudi letos 3. december dan, ko 
Slovenci praznujemo obletnico Prešernovega rojstva, Ta veseli dan 
kulture. V Mengšu imamo danes poseben razlog, da resnično slavimo 
»ta veseli dan«. Ob odprtju prostorov nove knjižnice je priložnost tudi 
za to, da se spomnimo vseh velikih duhov naše umetnosti, vseh tistih, 
ki so bili in so še svoje najgloblje občutke, svoje vizije, svoja videnja 
sveta delili z nami.
Številni umetniki bi nam mnogokdaj ostali skriti, neznani in tuji, če bi 
ne imeli možnosti, da jih spoznamo, da se nekje srečamo z njihovimi 
deli, z njihovo ustvarjalnostjo. Prvo, najbolj osnovno vlogo pri tem imajo 
knjižnice. Vsa spoznanja človeštva se skrivajo v knjigah in knjižnicah. 
Neprecenljivi zakladi, do katerih imamo dostop vsi. 
Skorajda idealni pogoji, v katerih bo od danes naprej – po zaslugi 
vseh, ki imajo resnično radi ljudi in jim je mar zanje – delovala men-
geška knjižnica, vabijo k še večjemu obisku, k še večjemu odkrivanju 
neodkritega.
Zgodovina knjižničarstva v našem okolju ima bogato tradicijo. Knjižni-
čarji smo tisti, ki umetnost, kulturo in civilizacijske dosežke nasploh 
skušamo čimbolj približati vsem in vsakomur. Knjižničarji smo tisti, ki 
se trudimo, da bi spoznanja, misli, glasba, likovne stvaritve naših pred-
nikov in sodobnikov ne ostali neznani in tuji, ampak blizu vsem. Takole 
pravi citat: »Skrivnost je v knjigi, knjiga je skrivnost.« Vsak dan bolj sem 
prepričana v njegovo resničnost, saj knjiga kljub vsemu, kar je že bilo 
povedano, ostaja skrivnost, hkrati pa nam ob branju razkriva in odkriva 
nove svetove,  svetove domišljije, znanja, modrosti, spomina.
Vemo, da se noben otrok ne nauči brati zato, da bi nekoč prebiral 
romane velikih avtorjev in užival ob verzih slavnih pesnikov, ampak 
zgolj zato, da bi laže razumel in obvladoval svet okoli sebe. Branje je 
tisto, pri katerem je drugačnost zaželena, kjer se najlažje vživljamo v 
druge, kjer na najmanj boleč način spoznavamo krivice, kjer se lahko 
najbolj sproščamo. Knjižnica pa je tisti prostor, kjer do knjig in branja 
najlažje pridemo. Je prostor neštetih možnosti za vse in vsakogar, ne 
pomeni konca in je vedno znova nedokončana zgodba, saj se potre-
be prebivalcev, torej naših obiskovalcev, neprenehoma spreminjajo, 
razvijajo, dograjujejo. 
Danes je knjižnica prav gotovo v ponos celotni občini. Predstavlja 
ogledalo uspešnosti in sodelovanja med številnimi ljudmi. Premajhne 
prostore stare knjižnice je dnevno obiskovalo tudi 100 ljudi. Je eno 
najbolj obiskanih kulturnih središč v občini. Letno si naši obiskovalci 

izposodijo več kot 25 tisoč enot. Pričakujemo, da bosta obisk in 
izposoja naraščala. V novih prostorih se bodo ljudje lahko srečevali, 
izmenjavali mnenja, si kmalu ogledovali razstave; nekateri bodo tukaj 
študirali, drugi pa iskali gradivo, ki jim bo doma napolnilo duha ali jih 
sprostilo. Mi se bomo trudili, da bo knjižnica ostala kraj prijaznih ljudi, 
prostor, kamor se bodo ljudje lahko zatekli ob napornih dnevih; prostor, 
ki bo še naprej ponujal sprostitev in druženje; prostor, ki bo pomagal 
ohranjati in dograjevati našo identiteto, našo kulturno podobo. 
Verjamem, da bo knjižnica postala lokalno središče kulture in zabave 
ter bo zagotavljala temelje za učenje od najnežnejših otroških let do 
starosti. Bistvenega pomena za nemoteno delo knjižnice so računalni-
ški in komunikacijski sistem, »srce knjižnice pa smo knjižničarji«.
Ljudje ne bomo zatajili, verjamemo, da bo delovala tudi tehnika.
Unescov manifest o splošnih knjižnicah temelji na prepričanju, da 
splošna knjižnica omogoča samostojno sprejemanje odločitev in 
kulturni razvoj tako posameznika kot socialnih skupin. Storitve splo-
šne  knjižnice so na voljo uporabnikom po načelu enakega dostopa 
vsakomur, ne glede na starost, raso, spol, vero, narodno pripadnost, 
jezik ali socialni položaj. 
Težišče storitev knjižnice je v vestnem izpolnjevanju  ključnih nalog, 
vezanih na informacije, pismenost, izobraževanje in kulturo:
1.  oblikovanje in utrjevanje bralnih navad pri otrokih od rane mladosti 

dalje;
2.  podpiranje individualnega in lastnega ter seveda tudi formalnega 

izobraževanja na vseh stopnjah;
3.  nudenje možnosti za ustvarjalni razvoj osebnosti;
4.  spodbujanje domišljije 

in ustvarjalnosti pri otro-
cih in mladih;

5.  gojenje zavesti o kultur-
ni dediščini, o pomenu 
umetnosti, znanstvenih 
dosežkov in inovacij;

6.  zagotavljanje dostopa 
do kulturnega sporočila 
vseh oblik poustvarjal-
ne umetnosti (igralske, 
glasbene ipd.);

7.  pospeševanje dialoga 
med kulturami in spod-
bujanje različnih kultur;

8. podpiranje ustno prena-
šajočih se tradicij.

Knjižnica Mengeš ima od 
danes naprej vse pogoje za 

ODPRTJE NOVIH PROSTOROV KRAJEVNE KNJIŽNICE MENGEŠ
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njihovo izpolnjevanje. Verjamem, da bodo odgovorni na občini znali 
prisluhniti svojim občanom tudi vnaprej in jim omogočiti kakovostno 
preživljanje prostega časa – zlasti in predvsem v tej lepi knjižnici.
Hvala županu Francu Jeriču, arhitektu Mihu Skoku in številnim ostalim 
sodelavcem, ki so pomagali pri projektu nove knjižnice v Mengšu.
Knjižnica je nikoli dokončana zgodba, je prostor, ki ga sooblikujejo in 
spreminjajo ljudje.
Zavedajmo se tega. Veliko bralnih užitkov v novih prostorih vam že-
lim.«
Vsem uporabnikom knjižnice Mengeš in drugim občanom želiva 
vesele božične praznike in srečno novo leto 2009 ter veliko le-
pih skupnih trenutkov v novih prostorih knjižnice z veliko dobre 
pisane besede za vse okuse.

knjižničarki Zdenka in Barbara 

DOGODKI MESECA

NOVA AVTOBUSNA POSTAJA 
V TOPOLAH
V Topolah smo 17. novembra dobili novo avtobusno posta-
jališče z lepo urejeno okolico in asfaltiranim dovozom za 
avtobus. 

Staro, že nekaj let močno dotrajano postajališče, z makadamskim 
cestiščem, smo krajani postavili s prostovoljnim delom leta 1986. 
Leta so prinesla svoje – postajališče je postalo dotrajano in grdo. 
Ob slabem vremenu je bilo uporabniku avtobusa nelagodno stati v 
blatu in nato preko luž vstopiti v avtobus z blatnimi čevlji. Tako slabo 
urejeno postajališče je dajalo tudi slab vtis na popotnika, ki se je pri-
peljal z Gorenjske strani v našo občino, saj je to prvi objekt, oddaljen 
približno 350 metrov od table, ki označuje vstop v našo občino.
Krajani smo že kar nekaj let dajali pobudo, da se postajališče ob-
novi, in sedaj nas je sedanje občinsko vodstvo uslišalo, za kar se 
jim iskreno zahvaljujemo!

Foto: Franc Zabret

ADVENTNI ČAS
Mesec je naokoli in približujemo se koncu leta. Pred nami 
so najlepši prazniki v letu in tudi adventni čas, zato sem se 
odločila, da bomo z otroki izdelovali prav posebne adventne 
koledarje. 

V soboto, 29. novembra smo se dobili v Gasilsko-kulturnem domu 
v Loki pri Mengšu. Iz odpadne embalaže sokov smo naredili vsak 
po štiri okenčka, katera smo pobarvali in okrasili ter prilepili na 
podlago v obliki hiške. Tako so nastali zelo lepi koledarji, ki  so 
jih otroci odnesli domov. Starši so morali okenčka napolniti z ma-
limi presenečenji, ki jih bodo otroci lahko odprli vsako adventno 
nedeljo, seveda če bodo pridni.
Delavnica se bo nadeljevala tudi v naslednjem letu, zato se že 
veselim ponovnega druženja.
Lep ustvarjalni pozdrav.

 Katja Vrhovnik

V Mengšu oddam obrtno delavnico 196 m2 – za 
kakršnokoli dejavnost ali skladišče. GSM: 031 599 888

V centru Mengša oddam 185 m2 poslovnega prostora za 
mirno dejavnost. GSM: 041/ 676  638
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Naj božič s toplino 
vam zbrano družino odene, 
naj novo leto bo z zdravjem 

in srečo darežljivo, smeh naj 
greje vas vso zimo, da v srcu 

bo toplo, če ne že prej, 
na sejmu se dobimo. 

To voščilo člani 

Mihaelovega sejma Mengeš 

vam želimo.

SVETI MIKLAVŽ 
V LOKI
Sveti dobrotnik je na Miklavžev večer, v 
deževnem in pustem vremenu, obiskal 
in obdaril šestdeset loških in dobenskih 
otrok. 

V Športnem parku Loka ga niso pričakali 
le najmlajši, pač pa tudi malo starejši otroci 
in starši. Sveti Miklavž se je z nekaterimi 
najpogumnejšimi malčki spustil v kratek 
pogovor, drugim je le prijazno stisnil roko. 
Vsem je ob koncu pomahal v slovo in jim 
obljubil, da se prihodnje leto spet oglasi 
v Loki, kamor zelo rad pride. Potem se je 
odpravil po vasi, saj je imel v velikem košu, 
ki so ga nosili parkeljni, še polno sladkih  
dobrot za otroke, ki so ga pridno čakali 
doma.

Andrej Brojan

Naj božič  in novo leto na lica prinese smehljaj.
Naj se v očeh  iskrica prižge, 

naj iztegne se dlan,
ki ujela bo trenutek sanj.

Želimo,  da vsakdo bo misel nekoga,
da skrita želja se bo izpolnila,

ki v novem letu  bo dušo napolnila.

Center za socialno delo Domžale želi vsem 
poslovnim sodelavcem in občanom vesele božične in novoletne praznike.

Sredstva, ki bi jih porabili za nakup novoletnih voščilnic, bomo namenili izpeljavi 
enotedenskega projekta izkustvenega učenja Usposabljanje in letovanje 
rejniških družin v Pineti, ki ga izvaja Društvo rejnic in rejnikov  Domžale, 

in za nakup novoletnih daril otrokom, ki so vključeni v projekt 
Učenje za življenje.

Center za socialno delo Domžale 

Prijazna vabila so pripeljala otroke na 
trg pred cerkev Sv. Mihaela, kjer so v 
družbi staršev in starih staršev nestrpno 
čakali dobrega moža. 

V četrtek, ob 16.30, so otroci nestrpno 
pogledovali proti odru, kjer jih je čakalo pre-
senečenje. Kratka igrica jih je opozorila na 
hvaležnost, veselje in male radosti, ki jih v 
življenju tudi zaradi vse hitrejšega tempa vse 
pogosteje pozabljamo. Igro so spremljali z 
zanimanjem, napetost pa se je stopnjevala 
s prihodom angelov in parkeljnov. Angeli so 
mirno in prijazno naznanili prihod dobrega 
moža, medtem pa je najstarejši parkelj s 
»ketno« opozarjal otroke, da morajo biti 
pridni in hvaležni. Vendar so bili v Mengšu 
vsi otroci pridni, saj je Sv. Miklavž obdaroval 
prav vse, ki so prišli. Na koncu se jim je, 
tistim, ki jih mraz še ni pregnal, zahvalil za 
obisk in odšel naprej.   

T. Ž.

DOBRI MOŽ – SVETI MIKLAVŽ NAS 
JE OBISKAL PRED CERKVIJO SV. MIHAELA

Ne sto in ne tisoč. 
Ne milijon in ne milijarda.

Je ena želja in ena ljubezen. 
In je ena sreča ...

V nas samih! 
In spreminjajmo svet na bolje!

VESEL IN BLAGOSLOVLJEN BOŽIČ 
IN SREČNO V NOVO LETO 2009.

ZKD Občine Mengeš

Kulturno društvo 

Antona Lobode vsem skupaj 

želi prijetne praznike ter 

veliko zdravja in 

uspeha v letu 

2009.
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V soboto, 6. decembra, nas je ob v kul-
turnem domu Občine Lukovica obiskal 
Sv. Miklavž s svojim veličastnim sprem-
stvom angelov, parkeljnov in drugih po-
močnikov, ki so nam pričarali pravljično 
vzdušje veselega decembra. 

Letošnje leto je jubilejno, saj je Miklavž s 
pomočjo donatorjev Rotary cluba Domžale 
med nami gostoval že desetič. Prvič se je to 
zgodilo v letu 1998 v Kulturnem domu Fran-
ca Bernika v Domžalah. Ob tej priložnosti 
sta se predsednici Rotary cluba Domžale 
Viktoriji Vehovec za vso dosedanjo pomoč, 
ki jo v klubu namenjajo področju rejništva 
– sofinancirajo program usposabljanja in 
letovanja rejniških družin v Pineti, skrbijo za 
učno pomoč učencem iz rejniških družin in 
iz socialno šibkih družin s plačilom inštrukcij 
v OŠ Brdo ter pomagajo pri pripravi daril in 
organizaciji Miklavževe prireditve – zahvalila 
direktor centra Peter Rebolj in predsednica 

Sveti Miklavž je prvi izmed dobrih mož, ki 
nas v mesecu decembru spomnijo na bliža-
joče se praznike. Veselimo se ga vsi, otroci, 
pa tudi malo starejši. Tudi stanovalci Doma 
počitka v Mengšu ga nestrpno pričakujemo. 
Da nikoli ne pozabi na nas, poskrbijo gospe 
v Karitas Mengeš, ki v našem domu že vrsto 
let organizirajo miklavževanje.

V spremstvu angelčkov, ki so lepo prepevali 
in igrali na instrumente, nas je v soboto,  6. 
decembra, obiskal Miklavž. V našem skupnem 
prostoru so se mu pridružili mladi iz Mengša, 
ki so odigrali igrico in nam obudili tudi številne 

društva Dragica Pervinšek. Posebno hva-
ležnost izražamo tudi Katarini Cerar, ki v 
Rotary clubu Domžale vsa ta leta izjemno 
angažirano skrbi za izvedbo obdarovanja.
V Centru za socialno delo Domžale in Dru-
štvu rejnic in rejnikov Domžale se v imenu 
vseh otrok iz rejniških družin zahvaljujemo 
našim donatorjem za lepa darila, s katerimi 
je Miklavž obdaril in razveslil kar 134 otrok 
iz rejniških družin. 

Prisrčna hvala!

 Marta Tomec

MIKLAVŽ MED OTROCI IZ REJNIŠKIH DRUŽIN 
– ZAHVALA ROTARY CLUBU DOMŽALE

OBISKAL NAS JE MIKLAVŽ
lepe spomine na našo mladost, ko smo kot 
otroci res težko pričakovali Miklavža. Ta nas je 
v našem domu obdaroval s slaščicami, ki so jih 
na povabilo župnika Janeza Avsenika spekle 
mengeške gospodinje.
Ker pa vsi naši stanovalci ne morejo priti v naš 
skupni prostor, jih je Miklavž s spremstvom 
obiskal in obdaroval na oddelkih v njihovih 
sobah.
V imenu stanovalcev in delavcev Doma počitka 
Mengeš bi se rada zahvalila vsem, ki vsako leto 
poskrbite, da je naše miklavževanje res lepo in 
prisrčno doživeto.

Andreja Gogala
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Gasilska zveza Mengeš v sodelovanju 
z Osnovno šolo Mengeš v oktobru, 
mesecu požarne varnosti, vsako leto 
razpiše natečaj likovnih in literarnih 
del, v katerih učenci razredne stopnje 
izrazijo svoje videnje o aktualni temi 
meseca varstva pred požari. Letošnja 
vsebina je bila posvečena varstvu 
naravnega okolja in je nosila naslov 
»Požar v naravi«.

Pri izvedbi natečaja so aktivno sodelo-
vale mentorice osnovne šole, ki so ob 
zaključku pripravile izbor najboljših izdel-
kov, katere si je bilo možno ogledati na 
razstavi v preddverju Kulturnega doma v 
Mengšu. Tu so se v torek, 18. novembra, 
zbrali tudi avtorji likovnih in literarnih del, 
ki so se v spremstvu staršev, prijateljev 
in mentoric udeležili krajše slovesnosti, 
kjer so jim bile podeljene tudi simbolične 
nagrade.
Zbrane je najprej pozdravila voditeljica 

NATEČAJ MESECA POŽARNE VARNOSTI
programa Mateja Jemec Tomazin, ki je 
pred mikrofon povabila tudi predsednika 
Gasilske zveze Mengeš, Janeza Koncilija, 
ravnatelja Osnovne šole Mengeš, Milana 
Burkeljca, in župana Občine Mengeš, 
Franca Jeriča, ki so v svojih nagovorih opi-
sali pomen preventivne vzgoje na področju 
požarnega varstva in poudarili pomembnost 
sodelovanja med šolo in gasilci, obenem pa 
čestitali nagrajencem natečaja.
V nadaljevanju je sledila podelitev nagrad, 
med katero je bilo v premorih prebrano 
najboljše literarno delo Požar v gozdu, za 
dodatno popestritev programa pa je poskr-
bel mladi harmonikar Martin Stopar iz Loke, 
ki je s svojimi poskočnimi vižami ogrel dlani 
vseh prisotnih v dvorani.
Nagrajeno literarno delo so pripravili učenci 
5. b razreda pod vodstvom mentorice Nade 
Javh. Zanimivo zgodbico so učenci tudi 
ilustrirali, v natečaju pa so sodelovali še z 
izdelavo ličnih maket z gozdnimi motivi s po-
udarkom ogroženosti pred požari. Za izre-

dno prizadevnost je 5. b razredu Gasilska 
zveza Mengeš kot najboljšemu razredu 
natečaja podelila kipec – maskoto gasil-
čka, ki ga je v imenu celotnega razreda 
prevzela mentorica Nada Javh. Maskota 
gasilčka je bila najbolj ustvarjalnemu ra-
zredu prvič podeljena v lanskem letu, ko 
je nagrado prav tako prevzela mentorica 
Nada Javh, ki je takrat uspešno vodila 
5. a razred.
Za nami je še en uspešno zaključen 
natečaj meseca požarne varnosti. Še 
enkrat čestitamo in se zahvaljujemo: 
vsem učencem in njihovim mentoricam 
za sodelovanje, vodstvu šole in Občini 
Mengeš, ki vseskozi podpirata projekt 
požarno-preventivne vzgoje mladih, 
zahvaljujemo pa se tudi Špas teatru, ki 
nam je z brezplačnim najemom prostorov 
Kulturnega doma omogočilo postavitev 
razstave in podelitev nagrad. 

Gasilska zveza Mengeš

Nagrajena zgodbica

POŽAR V GOZDU
To so Tina, Manca, Miha in Jernej. Vsi 
štirje obiskujejo 5. b razred OŠ Men-
geš. So veliki prijatelji in že ko so hodili 
v vrtec, so bili neločljivi. Kadar nimajo 
domače naloge, kar ni prav pogosto, 
celo popoldne preživijo skupaj. Zaupajo 
si vse skrivnosti in nikoli se ne skregajo. 
Najraje se igrajo v gozdu, ki se razteza 
prav blizu njihovega bloka. Tudi na 
igrišču pred blokom so vedno skupaj. 
Če vidiš enega od njih, lahko veš, da so 
drugi trije nekje blizu.
  
Nikoli ne gredo globoko v gozd. Vedno so ob 
robu. To so morali obljubiti svojim staršem. 
Tudi nikoli ne kričijo, saj vedo, da živijo v 
gozdu številne živali, ki jih moti kričanje. 
Prejšnji teden so na visokem hrastu odkrili 
ptičje gnezdo. In sedaj vsak dan pridejo pod 
drevo in opazujejo, kaj se okoli gnezda doga-
ja. Komaj čakajo, da bodo zaslišali čivkanje 
mladih siničk. Da so siničke, dobro vedo, saj 
opazujejo mamo siničko, ki se nikoli preveč 
ne oddalji od gnezda, v katerem so jajčka. 
Petek! Ob petkih nimajo nikoli naloge. To 
pomeni, da bodo takoj po kosilu prosti, saj 
je jutri sobota. Dva brezskrbna dneva. Par 
minut po prvem telefonskem klicu so bili že 

na dvorišču. S seboj so vzeli daljnogled, saj 
je bil Jernej prepričan, da se bodo mladički 
izvalili prav danes. Manca je imela v nahrbtni-
ku tudi svoj digitalni fotoaparat, da bo srečen 
dogodek poslikala. Vsak poseben dogodek, 
ki se jim je pripetil, so pridno zabeležili v 
dnevnik, za katerega je skrbel vsak en dan. 
Kar veliko listov so že popisali, porisali ali 
nalepili slike.
Bližali so se svojemu kotičku, ko so zaslišali 
glasove. Veter jim je v nosnice prinesel vonj 
po cigaretnem dimu. Potihoma so se pribli-
žali, da bi slišali, kaj se dogaja pod njihovim 
hrastom. Potuhnili so se za grm in opazovali. 
Zagledali so tri malo starejše fante, ki so se-
deli na polomljenem deblu in kadili. Poznali 
so jih. Vsi trije so bili učenci osmega razreda. 
Na šoli so se jim raje izognili, saj so jih kar 
naprej dražili, da so zaljubljenci. Le kaj naj 
naredijo? Miha je predlagal, naj počakajo, 
saj gotovo ne bodo dolgo v gozdu. Ko bodo 
pokadili, bodo prav gotovo odšli. In ko bo 
v gozdu zopet mir in tišina, bodo stekli do 
svojega hrasta. Da se le mladički ne bi prej 
izvalili. Kdaj bodo odšli? Govorili in kadili so 
še pol ure, potem so začeli vstajati. Odšli 
bodo! Zadnji fant je vstal in vrgel še prižgano 
cigareto na tla. Odšli so. Prijatelji so odhiteli 
k hrastu. V zraku je ostal vonj po dimu. Dim 
je postajal vedno močnejši. Le kaj je to? 
Zakaj se tako kadi?
Kmalu so odkrili, kaj se dogaja. Zaradi 
prižganega cigaretnega ogorka se je vnelo 

listje in nevarno je bilo, da se bo majhen 
ogenj razširil in postal velik, uničujoč ogenj. 
S čevlji so poskušali pogasiti ogenj. A ni jim 
uspelo. Ogenj je postajal vse večji. In bil je 
tako blizu hrasta, kjer je v gnezdu sedela 
mama sinička. Le kaj naj naredijo?   
Vedeli so, da sami ne bodo kos ognju in da 
morajo poklicati na pomoč. »Tina, ti najhitre-
je tečeš. Steci domov in povej mami, kaj se 
je zgodilo Ona bo že vedela, kaj je potrebno 
storiti,« je predlagal Jernej. Tina se je brž 
obrnila na petah in tekla, da se je kar kadilo 
za njo. Vedela je, da bo hrast brez njene 
pomoči zagorel. In na hrastu so vendar še ne 
izvaljeni mladički. To se ne sme zgoditi!
Vsa zasopla je pritekla domov in povedala 
mami, kaj se je zgodilo. Mama je zgrabila 
telefon in zavrtela 112. Na drugi strani se 
je oglasil dežurni gasilec. Mama mu je 
povedala, kdo kliče, kaj se je zgodilo in kje  
je požar. Dežurni gasilec je obljubil, da bo 
gasilski avtomobil takoj odhitel gasit.
Mama in Tina sta stekli  proti gozdu, saj je 
obe skrbelo, kaj je z ostalimi tremi otroki. 
»Upam, da so se umaknili stran od ognja,« 
je na glas razmišljala mama. Že na daleč 
sta opazili ogenj in dim, ki se je dvigal nad 
krošnjami dreves. Kmalu sta zaslišali sire-
no gasilskega avtomobila, ki je hitel proti 
gozdu. Skoraj istočasno so prihiteli do roba 
gozda.
Zagledali so Manco, Miha in Jerneja, ki so 
vsi nesrečni stali ob robu. Mama je olajšano 
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PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO MENGEŠ VSEM OBČANOM OBČINE 
MENGEŠ VOŠČI VESELE BOŽIČNE PRAZNIKE IN SREČNO V NOVEM LETU 2009.

zadihala. Gasilci so skočili iz avtomobila, 
hitro napeljali cev za vodo in začeli gasiti. Na 
pomoč sta pripeljala še dva gasilska avtomo-
bila, saj so se bali, da se bo ogenj razširil in 
uničil gozd. Požar je bil hitro ukročen. Le kaj 
je z ubogo siničko in njenimi mladički? 
Otroci so prosili gasilca, če gredo lahko 
pogledat, ali je s hrastom vse v redu. Gasilec 
jih je z začudenjem pogledal in vprašal, zakaj 
jih to zanima. Povedali so, da je na hrastu 
gnezdo in v njem siničja jajčka, iz katerih se 
morajo vsak čas izvaliti mladički. »Pospremil 
vas bom, sami ne smete hoditi po gozdu, ker 
je nevarno, da se še kje vname. Nekaj časa 
moramo biti še pripravljeni in se prepričati, 
da smo ogenj povsem zatrli,« jih je poučil 
gasilec.
Skupaj so odšli do hrasta, ki je bil na srečo 
nepoškodovan. Siničke ni bilo v gnezdu. 
Pa se ji ja ni kaj zgodilo? Kaj bo potem z 

mladički, ko se izležejo? Kdo jih bo hranil? 
Zagledali so jo z velikim deževnikom v kljunu. 
Sedla je v gnezdo in zaslišali so tiho čivkanje. 
Mladički! Mladički so se izvalili in sedaj jih 
hrani. »Brez vaše hitre pomoči bi hrast zgo-
rel. Lahko ste ponosni, ker ste rešili siničjo 
družino,« jih je pohvalil gasilec. Manca je 
naredila nekaj posnetkov in zadovoljni so 
se odpravili domov.
Tudi gasilski avtomobil je kmalu za njimi od-
peljal. Zanje dan še ni bil končan. Povsod 
so ljudje, ki ne pomislijo, kaj se lahko zgodi 
zaradi njihovega malomarnega ravnanja. Bolj 
moramo skrbeti za naravo, kajti premalo se 
zavedamo, da brez gozdov tudi ljudje ne 
bomo mogli živeti. Namesto, da bi sadili nova 
drevesa, jih uničujemo.

Učenci 5. b razreda 

in razredničarka Nada Javh

DELOVNI 
LOŠKI GASILCI
Da se ne bi izneverili tradiciji, smo loški 
gasilci tudi letos v mesecu varstva pred 
požari pripravili kar nekaj gasilskih 
dejavnosti. Pa ne samo zato, da bi za-
dostili gasilskemu namenu, ampak da 
bi ohranili in izboljšali svoje znanje in 
usposobljenost, kajti brez tega gasil-
stvo nima prave perspektive. 

Tako so operativne enote v sredo, 15. ok-
tobra, preverile svoje zmožnosti na večerni 
društveni vaji gozdnega požara po zamislih 
vodstva operativcev – Andreja Bizjaka, 
Braneta Urbanca in Andreja Brojana. Na 
vaji, ki je potekala v gozdu med Loko in 
Dobenom, je sodelovalo 16 gasilcev s tre-
mi vozili – GVC 16/25, GVGP-1 in GVM-1. 
Hitrost tokrat ni bila najpomembnejša, pač 
pa potek in način gašenja (glej sliko!), saj je 
bilo med udeleženci nekaj mladih, ki so pr-
vič okusili tovrstno dogajanje. Po besedah 
predsednika Roberta Ručigaja je bila vaja, 
ki si jo je pozorno ogledal in jo na koncu 
s fanti analiziral, lepo zamišljena in dobro 
izpeljana. V aktivnosti so bili vključeni tudi 
pionirke in pionirji. Tako so imeli v sobo-
to, 17. oktobra, gasilski kviz v Kamniku, v 
soboto, 25. oktobra, pa še regijskega v 
Mengšu. Istega dne popoldne so skupaj 
s člani Kulturnega društva Antona Lobo-
de izdelovali še strahove iz buč za noč 
čarovnic. V petek, 24. oktobra, pa se je 
operativna enota mlajših članov – z vozilom 
GVC 16/25 udeležila še meddruštvene 
gasilske vaje v Topolah. Vrhunec gasilskih 
dejavnosti je bila spominska sveta maša za 
vse pokojne gasilke in gasilce iz mengeške 
župnije, ki jo je v soboto, 18. oktobra, 
popoldne v domači cerkvi svetih Primoža 
in Felicijana ob sooblikovanju gasilcev 
daroval p. Boštjan Nemanič, mengeški 
duhovni pomočnik. Ta se je v pridigi vsem 
navzočim gasilcem lepo zahvalil za dobra 
dela, ki jih nemalokrat opravijo za ljudi, 
potrebne pomoči, pa tudi za skrb za duše 
pokojnih. Po sveti maši so za naše dobro 
počutje poskrbele loške gospodinje.

Jože Brojan

Študentski klub Domžale

PO VESELEM DECEMBRU 
KULTURNI JANUAR
Skoraj je za nami še eno pestro leto in glede na 
vedno hitrejši tempo življenja z vedno bolj izpo-
polnjenimi tehnološkimi dosežki nas verjetno 
čaka še bolj pestro leto 2009. Tako ga bomo v 
Študentskem klubu Domžale tudi začeli: s teden-
skim smučanjem v Avstriji in z dnevnimi smučanji 
vse do konca smučarske sezone, z ostalimi dogo-
divščinami in tudi z večjim kulturnim vložkom – že 
v drugi polovici januarja. 
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10. decembra so na gradu 
Jablje, slavnostno in v polni 
dvorani velikega avditorija, 
obeležili trideseto obletnico 
delovanja Varstveno-delov-
nega centra INCE Mengeš. 
Njihovi varovanci drugače 
doživljajo svet; to so odrasli z 
motnjo v duševnem razvoju in 
v prečudovitem programu, ki 
so nam ga varovanci pripravi-
li, smo vsi z velikim veseljem 
prisluhnili njihovi razigranosti 
in veselju. Polepšali o nam 
dan. Predstavili se nam skozi 
glasbo, ples ter igro in kot je 
uvodoma dejala povezovalka 
programa, sta poezija in ples 
njihov način komunikacije in 
doživljanja sveta okoli sebe. 

INCE je bil ustanovljen leta 
1978, v centru pa izvajajo dve 
obliki socialno-varstvenih stori-
tev: vodenje, varstvo in zapo-
slitev pod posebnimi pogoji ter 
institucionalno varstvo odraslih 
oseb z motnjo v duševnem 
razvoju, vključujejo pa tudi ljudi 
z zmerno in težko motnjo v du-
ševnem razvoju. Delujejo v dveh 
enotah, v mengeško enoto pri-
haja na »delo« 98 uporabnikov. 
V treh delavnicah izvajajo vo-
denje, varstvo ter zaposlitev, ki 
obsegajo organizirano celovito 
skrb za odrasle osebe z motnjo 
v duševnem razvoju, razvijanje 
individualnosti in harmonično 
vključevanje v skupnost in oko-
lje. Zaposlitev pod posebnimi 
pogoji obsega take oblike dela, 
ki omogočajo osebam z motnjo 
v duševnem razvoju ohranjanje 
pridobljenih znanj ter razvoj no-
vih sposobnosti. Njihovo osnov-
no vodilo pri delu je upoštevanje 
sposobnosti in usposobljenosti 
vsakega posameznika. Izvajajo 
kooperantska dela za 28 podje-
tij ter slovijo po kakovostnem in 
zanesljivem delu.
Druga enota Naša hiša, ki je bila 
zgrajena leta 2002, in se nahaja 
na meji med občinama Domžale 
in Mengeš, je namenjena 32 
uporabnikom. V njej izvajajo in-
stitucionalno varstvo za odrasle 

30. OBLETNICA VARSTVENO-DELOVNEGA CENTRA INCE MENGEŠ
osebe z zmerno in težjo motnjo 
v duševnem razvoju. Uporabni-
kom nadomešča ali dopolnjuje 
funkcije doma in lastne družine. 
Nekaterim uporabnikom življe-
nje v Naši hiši pomeni novo 
družino in dom, ki ga do sedaj 
niso imeli, za druge pa, da se 
osamosvojijo in zapustijo svojo 
primarno družino ter zaživijo v 
novi skupnosti.
V bivalni enoti skušajo ustvariti 
pogoje za vseživljenjsko učenje 

svojih stanovalcev v smislu ohra-
njanja že pridobljenih vsebin, 
veščin in znanj ter učenje novih, 
ohranjanje psihofizične kon-
dicije, ohranjanje in razvijanje 
samostojnosti v največji možni 
meri ter pogoje, ki omogočajo in 
zagotavljajo kvalitetno življenje 
uporabnikov.
Direktorica Varstveno-delovne-
ga centra INCE, Vladka Pacek, 
je ob tem jubileju izročila pri-
znanja vsem uporabnikom, ki 

so z njimi že vseh trideset let, 
še posebej pa se je zahvalila 
prvemu direktorju INCE, Brunu 
Kocbeku, ter njegovemu nasle-
dniku Jožetu Mlakarju. 
V pozdravnem nagovoru se je 
župan Franc Jerič vodstvu in 
vsem zaposlenim v INCE zahvalil 
za njihovo delo ter prizadevanje 
ter v imenu občine direktorici 
izročil umetniško sliko.

 Katarina Karlovšek

Petje in ples varovancev INCE na slavnostnem programu

Dramski vložek: interpretacija 

Cankarjeve Skodelice kave

Župan Franc Jerič je direktorici 

Vladki Pacek izročil darilo. 
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Odprtje knjižnice ČUK se je 
zgodilo v prazničnem letu, 
kot  uvod v praznovanje 
30-letnice VDC INCE Men-
geš in v znamenju 500-letni-
ce rojstva Primoža Trubar-
ja, očeta slovenske pisane 
besede, katerega življenje 
in delo so nam v kulturnem 
programu kratko predstavili 
Maja, Mirjam in Borut.

Odprtju knjižnice so se pri-
družili prof. Ivan Sivec, ki nam 
je govoril o svojem delu, ter 
nam poklonil nekaj svojih knjig 
s podpisom, na kar smo še 
posebno ponosni. Župan Ob-
čine Mengeš Franc Jerič je 
knjižnici namenil sredstva za 
nakup knjig, nam eno podaril 
ter pohvalil naša prizadevanja. 
S podobnimi mislimi se mu 
je pridružil pod-župan Jože 
Vahtar. 
Knjižnica je namenjena vsem 
uporabnikom VDC INCE,  tudi  
tistim, ki veščine branja  niso 
mogli osvojiti, vendar prav tako 
radi pridejo v knjižnico, prine-
sejo svojo izkaznico, prelistajo 

ODPRTJE KNJIŽNICE V VDC INCE MENGEŠ

Na Mengeški koči so se 28. novembra na prednovoletnem sreča-
nju zbrali veteranke in veterani Gasilske zveze Mengeš. Formalni 
del srečanja je pričel predsednik Komisije za veterane Gasilske 
zveze Mengeš, Štefan Borin, v nadaljevanju pa je predal besedo 
predsedniku Gasilske zveze Mengeš, Janezu Koncilji, ki je še 
posebej pozdravil poveljnika Gasilske zveze Mengeš, Franca 
Hribarja, častnega občana Občine Mengeš, Franca Blejca, ter 

knjigo, mogoče izberejo tako z 
več fotografijami in s pomočjo 
teh ter z domišljijo razberejo 
vsebino. Včasih jim knjige pre-
berejo starši. 
Uporabnica Maja vodi evidenco 
izposoje knjig in odlično svetuje 
pri izbiri primerne knjige. Vča-
sih mora napisati tudi prijazen 
opomin.
V knjižnici imamo nekaj novih 

PREDNOVOLETNO SREČANJE VETERANK IN VETERANOV GZ MENGEŠ
župana Občine Mengeš, Franca Jeriča, ki je zbrane tudi nagovoril. 
Predsednik Gasilske zveze Mengeš je povedal, da so bili veteranke 
in veterani v letošnjem letu zelo aktivni na področju tekmovanj ter 
ob koncu dodal, da gre vsa zahvala za dobro opremljenost men-
geških gasilcev ravno njim. 

 Katarina Karlovšek

knjig in veliko rabljenih, ki niso 
nič slabše. Knjige so nam da-
rovali nekateri, vedno skrbni 
starši in strokovni delavci VDC 
INCE. Še posebej uspešno se 
je potrudila gospa Jožica Per, 
ki je znala prisluhniti našim 
potrebam.
Knjižnica Domžale nam je po-
magala z izposojo knjig za dobo 
treh mesecev, enota Mengeš 

pa nam je odstopila odpisane 
knjige, a še vedno uporabne 
in dobro ohranjene.

Želimo vam vesele praznike 
in obilo zdravja v prihodnjem 
letu.

Člani knjižnice »ČUK« in 

mentorica Silva Drešar
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V SLUŽBO UJETIM STARŠEM 
Časi »demokracije« so korenito 
spremenili vzgojo in vpliv uči-
teljev v osnovni šoli. Nekoč so 
nas tako starši kot tudi učitelji 
vzgajali s šibo in, roko na srce, 
oboji so šli predaleč. Če bi danes 
starši tako tepli otroka, kot so to 
počeli nekateri pred 40 leti, bi 
jim otroka preprosto vzeli in dali 
v rejo ali posvojitev.
Hvala bogu, ti časi so za nami, 
toda tako imenovana demokracija 
v šoli je prišla naenkrat v  »preveliki 
pogači«, veliko tistih staršev, ki so 
je deležni, pa je ne neguje kot 
najlepšo rožo človeštva, ampak jo 
izkoriščajo za upravičevanje slabe 
vesti, ker nimajo časa, da bi doma 
vzgajali svoje otroke. Vzroki za to 
so lahko upravičeni, velikokrat pa 
tudi neupravičeni. Resnica je ta, da 
zaradi delovnih pogojev preživijo v 
službi toliko časa, da so pri svojem 
najpomembnejšem poslanstvu 
– vzgoji svojih otrok – mnogi ne-
uspešni.
Kaj je lepšega na tem svetu, kot da 
za neuspehe, brutalno obnašanje 
in verbalno nasilje med otroki poi-
ščemo dežurnega krivca, ki je pred 
našim nosom – vzgojitelja v vrtcu ali 
učitelja v osnovni šoli?
»Zakaj pa ne, on je kriv, saj je več 
z mojim otrokom, kot jaz,« si mislijo 
»prizadevni« starši.
»Ne, ne, jaz že nisem kriv. Kje pa. 
Kaj pa naj naredim medtem, ko 
me cele dneve dni doma? Moj mali 
Francl in mala Ančka res morata 
gledati Rebelde in vse španske 
nadaljevanke, sicer bi z vrstniki 
bila na ulici, tako pa sta doma. Še 
dobro, da je Francl zadnjič Jožeta 
prej udaril, kot bi on njega. Čisto 
prav ima, da je učitelja poslal v PM, 
kaj pa ga nepravično ocenjuje. Kaj 
za vraga pa se učitelj na mojega 
ljubega Franclna jezi, če nima do-
mačih nalog. To je naša stvar, če jih 
narediva ali ne, saj se nama z ženo 
ne ljubi, ker sva zvečer oba utrujena 
od »šihta«. Sploh pa to ni njegova 
stvar, da vzgaja našega Franclna.« 
Da ne govorimo o tem, kakšen je 
ta učitelj – vozi starega fiata, tako 
je ničvreden, da še zasluži slabo. 
Naštel sem samo nekaj »biserov« 
v službo ujetih staršev. Toda moje 
zgražanje in bolečina nista nastala 
zaradi naraščajočega števila ljudi, 
ki zaradi težav v lastni družini krivdo 
prelagajo na učitelje, ampak zaradi 
tega, ker je novodobna demokracija 
zaščitila otroke in starše, hkrati pa je 
pozabila na ljudi, ki z otroki prebijejo 

LOŠKI OTROCI IN ŠOLSKA POT 
– DRUGIČ 
V teh decembrskih dneh so 
jutra temna, meglena in povrhu 
deževna, včasih celo zasneže-
na, ko gredo v šolo loški otroci, 
tako da so v še večji nevarnosti, 
kakor v drugih obdobjih leta. 
Avtomobilov pa je prav v teh 
jutranjih urah čedalje več, saj 
se mnogi tranzitni šoferji vozijo 
skozi Loko, da si skrajšajo pot 
in čas proti Ljubljani – da se izo-
gnejo čakajoči koloni na glavni 
cesti Mengeš–Trzin. 
Ne bom našteval že znanih dejstev 
(o tem sem že pisal!), kakšna je 
varna šolska pot skozi vas. Ampak 
zakaj se kdaj v Loki ne ustavijo 
policisti in preverijo hitrosti teh 
voznikov? Imeli bodo kaj videti 
in tudi delati. Mnogim šoferjem 
cestne ovire ne pomenijo nič, še 
manj dovoljena hitrost 30 km. In 
kje je potem varnost otrok? 
Je pa res tudi, da se otroci, tisti, ki 
se vozijo v šolo s kolesi, ne držijo 
predpisov Zakona o varstvu v ce-
stnem prometu, ki so se ga učili in 
ga tudi morali znati, ko so opravljali 
izpit iz varne vožnje. Vozijo se na-
mreč s kolesi brez vsakršnih luči, 
nasploh brez svetlobnih znakov, 
nimajo niti kresničk, ki so jim bile 
dodeljene. Ko pa se zgodi nesre-
ča, so vsega krivi šoferji, otroci 
pa šele takrat postanejo naše 
največje bogastvo. Treba je paziti 
nase, tudi če so to otroci – tako naj 
bi jih učili v šoli in doma. 
S to resničnostjo se srečujem 
vsak dan in mi ni vseeno za otro-
ke, ki hitro lahko postanejo žrtev 
objestnih voznikov, a tudi lastne 
malomarnosti. Zato pozivam odgo-
vorne na občini in v šoli, da hitro 
nekaj storijo v prid teh otrok, da 
ne bo prepozno. Pa tudi starše, 
da preverijo, s kakšnimi kolesi se 
otroci vozijo v šolo. Dogaja se na-
mreč, da so stara in neprimerna, 
kajti nova (boljša) bi jim tako ali 
tako ukradli. To je najpogostejši 
odgovor otrok, če jih vprašaš, 
zakaj tako ravnajo.

Jože Brojan

VSEM OBČANOM OBČINE 
MENGEŠ OB POLICIJSKI 
PRIJAVI PODPISNIKOV 
ZAHTEVE ZA REFERENDUM.
V kolikor ne bi bilo priložnosti videti 
kopije prijave policiji s strani župana 
Občine Mengeš, bi bilo nemogoče 

največ časa: učitelje in vzgojitelje.
Kdo bo zaščitil nas, učitelje, kadar 
nas starši in njihovi odraščajoči otro-
ci neupravičeno verbalno, včasih pa 
tudi fizično napadejo?
Sodobna družba od  nas zahteva, 
da otroke čim več vzgajamo. Mar 
zato tisti starši, ki za vzgojo lastnih 
otrok nimajo časa, lahko neusmi-
ljeno udrihajo po nas, ki opravlja-
mo njihovo delo? Da nas stalno 
kritizirajo, da jih slabo vzgajamo, in 
ocenjujejo vsako naše dejanje in 
besedo? Učitelj ni več srečen zaradi 
svojega poslanstva, ki mu ga je v zi-
belko položil nek angel in mu rekel: 
»Ti boš učitelj«. Učitelj je srečen, če 
ga  ne tožijo, ker je grdo pogledal 
učenca, nanj povzdignil glas, ko pa 
sta se dva stepla, ju je dal narazen in 
se jih – po zakonu – neupravičeno 
dotaknil. Seveda pri tem tudi greši-
mo. Poglejte se v zrcalo svoje vesti 
in se vprašajte, ali lahko poveste na 
glas: »Jaz sem mama/oče, ki pri 
vzgoji svojega otroka nisem grešil.« 
Učitelje bi za oster pogled, glasno 
grajanje ali kakšno drugo majhno 
napako dali pred advokata, novico 
pa objavili na televiziji in v vseh 
časopisih, ki komaj čakajo na bom-
bastične novice. Tako moderno in 
na videz demokratično je postalo 
dati tiste »na razpelo«, ki jih taista 
demokratična družba tako zanikrno 
slabo ščiti. Me prav zanima, koliko 
bi bilo tožb, če bi za neupravičeno 
blatenje in izgubljeno tožbo proti 
učitelju starši morali plačati takšno 
kazen, da bi jih pri tem pošteno 
bolela glava, neupravičeno šikani-
ran učitelj pa bi lahko od tega živel 
do konca življenja. Saj po takšnih 
napadih in razžalitvah ne more več 
dostojanstveno opravljati svojega 
poklica. Vedno se bo o njem nekaj 
šušljalo. Če nas pred takšnimi 
ljudmi in njihovimi neupravičenimi 
napadi družba ne more zaščititi in 
jih ustrezno kaznovati, potem, dragi 
starši (proletarci) naše deželice, 
združite se, si izborite  sedemurni 
delovnik in sami vzgajajte svoje 
otroke. Mi vam bomo z veseljem 
pomagali in vas opozarjali na na-
pake pri vaši vzgoji. Dajte nam tudi 
trikrat večje plače. Ko bo vozni park 
za šolo podoben tistemu v vaših 
domovih, bo učitelj bolj cenjen kot 
sedaj, ko brez dostojanstva – kot 
hlapec Jernej – opravlja levji delež 
vzgoje vaših otrok. 
Kljub temu želim vsem (nam) veliko 
sreče, potrpljenja in veselih trenut-
kov pri vzgoji naših otrok.

Béla Szomi Kralj, 

učitelj na OŠ Domžale

verjeti, kakšen intelektualni nivo 
je lahko izražen, ko posamezniki 
uspejo realizirati svoje sanje. V do-
kaz so navedena zapisana kazniva 
dejanja v policijski prijavi, da so jih 
storili podpisniki civilne iniciative 
za ohranitev krvavškega vodnega 
vira občanom Mengša. Policiji v 
Domžalah je bila podana ovadba 
zoper kriminalna dejanja občanov, 
storjena izven dojema sposobno-
sti občinske uprave, ki je pri tem 
ugotovila da:

Fizično, v dveh dneh, ni mogoče • 
na Upravni enoti Domžale overiti 
najmanj 352 podpisov občanov, 
ki so zahtevali referendumsko 
odločitev. Poudarjen dokaz pred-
hodnemu je natančno naveden 
datum trajanja inkriminiranega 
dejanja! (Ocenjevanje iz lastne 
(ne)sposobnosti in časovne 
zmedenosti?)
Občani overovitev svojega pristo-• 
pa niso predložili upravni enoti 
na predlogi izdelka občinske 
uprave, temveč večina na hrbtni 
strani že potiskanega obrazca 
drugega avtorja?! (Manjvre-
dnost? Nepravilno poslovanje 
UO? Jasnovidnost videnja v 
zapečateno ovojnico predanih 
potrditev?)
So pobudniki delili obrazce po • 
nekaterih hišah občine in tudi v 
lovski koči Mengeš!!! (Kaznivo? 
Nespodobno? Nepošteno?)
So občani nezakonito zbirali • 
podpise za izvedbo referenduma 
o oskrbi z vodo iz Krvavca in pri 
tem ponarejali uradne listine!? 
(Zbiranje podpisov brez občin-
skega soglasja? Ponarejene  
overovitve? Bližje sorodstvo po-
narejevalcev v pisarni overovanja  
UE Domžale?)
Bo dejanje nezakonitosti obveze • 
razpisa referenduma povzročilo 
Občini Mengeš škodo v višini 
25.000,00 EUR, ki jo bo morala 
pri tem nositi. (Bodo občinski 
uradniki poravnali stroške zaradi 
nesposobnosti razumevanja 
in nedelovanja v korist potreb 
občanov za svoje odločitve? Je 
mogoče intelektualni nivo ocene 
še bolj znižati?)
Prijavitelj ima tozadevno vse • 
materialne dokaze skrbno shra-
njene v zapečateni ovojnici, 
pripravljene v zato primernih 
prostorih?! (Ker so shranjeni kar 
v več prostorih pomeni, da so 
arhivirana poleg dokumentov za 
dokaz tudi vozila prevozov podpi-
snikov do UE v Domžalah!!!)

Spoštovani občani. Intelektualne-
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mu nivoju predhodno navedene 
prijave policiji je težko karkoli 
dodati. Ocena je vaša. Občinsko 
dejanje samo od sebe pove in 
kaže, kaj vse je mogoče doživeti v 
Občini Mengeš. Izražen je obseg 
miselnega bogastva občinske 
uprave, ko se je lotila obravnavati 
pitno vodo. Pri tem, da občina še 
sedaj nima izdelane strategije pri 
oskrbo občanov z njo. Izkazano 
je, da je prezahteven že poduk 
o pomenu besede strategija, kaj 
šele izdelava.
Občinska uprava si je v policijski 
prijavi dovolila podpisnike zahteve 
za referendum imenovati preva-
rante. Vehementno je posredno 
ovrednotila uradnike UE za ne-
sposobne. Trajanje časovnega 
poteka overovitve je priredila spo-
sobnostim svojega miselnega 
okvira, v katerem ni moč razumeti 
storilnosti države, pa tudi odnosa 
občanov do vode. Iz tega izhaja tudi 
prevalitev stroška nepotrebnega  
referenduma na pleča občanov, 
ki niso pristali na nesposobnost 
vrednotenja vodnega vira. Iz istega 
razloga je bila sprejeta tudi odlo-
čitev o opustitvi krvavškega vira 
pitne vode ter njegovega ponujanja 
sosednjim občinam, že leta 2007. 
Resnično, od sedanje uprave bo 
potrebno zahtevati vrnitev zapra-
vljenega denarja zaradi njihovega 
pristopa in odnosa do primarne 
človekove oskrbe v občini. Nezre-
lost in volonterstvo je prenevarno 
za urejanje oskrbe z pitno vodo. 
Danes jo še imamo v izobilju. Toda 
potomci bodo v porabi zagotovo že 
omejevani!

Aleksander Markovčič

ODGOVOR NA VPRAŠANJE 
G. ANTONA HRIBARJA
Izteka se dvoletni mandat tega 
sklica vodstva občinske uprave.  
Prav bi bilo, da se pove, kaj je bilo 
v dveh letih narejeno, kar je bilo že 
obljubljeno na volitvah. Kolikor vem, 
je obvoznica edini projekt.
V tem dvoletnem mandatu smo v 
Občini Mengeš realizirali naslednje 
zastavljene projekte:

ureditev dveh oddelkov za potre-• 
be predšolskega varstva otrok v 
prostorih osnovne šole
ureditev varne poti po Šolski • 
ulici in povečanje števila parkirišč 
pred osnovno šolo Mengeš 
pridobitev novih učilnic in kabine-• 
tov v Osnovni šoli Mengeš 
obnova dotrajane kurilnice v • 
Osnovni šoli Mengeš in priklju-

VESELI DECEMBER 
IN »FINANČNA KRIZA«
Lani v tem času sem pisal svojo prvo kolumno za naše glasilo, 
tokrat pa mislim, da je to moja zadnja (ni pa nujno). Aktualni 
decembrski dnevi so še bolj nepredvidljivi kot tisti lani, pa še dež 
kar ne neha padati, tako da je sploh travma. Ja, občasno sem 
prav depresiven, sploh ker tudi keša nimam, da bi se »veselo« 
gužval v takšnih in drugačnih šoping centrih ter si s tem zdravil 
depresijo. No ja, lažem. Zadnjič sem bil v nakupovalnem sre-
dišču na obrobju Ljubljane, kamor sem šel kupit nek cheap lak 
za lase ter ob tem doživel, khm ... rahel šok. Folka je namreč 
bilo, milo rečeno, preveč. Najprej sem deset, petnajst minut 
iskal parkirišče ter na koncu avto pustil nekje na pločniku in s 
tem tvegal kazen. Listka, jasno, nisem dobil. Hm, pravzaprav v 
okolici »mestnega parka« sploh še nikoli nisem videl redarstva 
ali policije, ki bi obiskovalcem oziroma kupcem vestno pisali 
listke. Najbrž se bojijo, da bi s tem upadla prodaja. Ja, to bo to: 
kakšna kriza neki, parkirni listki! Tega se je treba bati. 
Skratka, avto sem pustil na pločniku ter stekel v mesto nakupov. 
Notri pa, valda, norišnica: lokali polni, hodniki polni, restavracije 
polne ter desetmetrske vrste pred vsako blagajno, ki jih je vsaj 
trideset. Moj plan o hitrem nakupu »ušivga« laka se je ob tem 
prizoru v trenutku razblinil. Pa kaj ti je bilo, Urban, tega treba??? 
Zadnje upanje je bila hitra blagajna, ki pa je imela tisti večer 
očitno pokvarjeno »stopalko za plin oziroma zategnjeno ročno 
zavoro«, saj je bila njena hitrost napram ostalim ... hmm. Kriza, 
ej! Celotna zadeva me je že tako živcirala, da sem zbral pogum 
in »vljudno« vprašal par čakajočih pred mano, ki pa, mimogre-
de, na hitro blagajno niti niso sodili, ali bi bilo njihovo življenje v 
nevarnosti, če bi mene, skupaj z lakom v roki, spustili naprej. 
Hja, kljub temu, da sem na blagajni, ob negodovanju čakajočih, 
ki so se zdolgočaseno opirali na polne vozičke, preskočil par 
vrst, sem za nakup dva evra vrednega izdelka porabil slabih 
45 minut časa, pri čemer je bila pot z avtom ven prava mission 
impossible. Halo!!!??? Moram rečt, da sem se tisti trenutek 
večkrat resno vprašal o obstoju t. i. finančne krize. Uf, mogoče 
so me pa samo nategnil in krize sploh ni!? Mogoče pa sploh 
nisem brez denarja?! Mogoče pa dež v bistvu sploh ne pada?! 
Torej sploh nimam razloga, da sem depresiven?! Pa itak! Šur, 
veseli december, pa to! Pravega odgovora najbrž ne bom dobil, 
lahko si pa samo mislim, kakšna situacija bi šele bila, če t. i. 
krize ne bi bilo. Kaos!   
Zgleda, da bomo ljudje decembra vedno polnili takšna in 
drugačna mesta nakupov, ne glede na to, s kakšnimi krizami 
se bomo soočali. Očitno sploh ni finta v krizi, saj se zdi, da je 
slednja le zgodba, s katero se brzda narod, da ne pregori v 
silni želji po zapravljanju. Ah, klinc gleda vse skupi. Zakaj bi se 
obremenjeval s krizo, pa z dežjem? Zakaj bi zganjal depresijo 
zaradi tega? Danes je tako, kot je, jutri je pa nov dan. Hvala 
vsem za prebiranje mojih misli v nekonvencionalnih zapisih. 
Imejte se radi tudi v letu 2009. Srečno!!! 

Urban Ropotar

čitev na zemeljski plin
preureditev kurilnic in preklop • 
na zemeljski plin pri naslednjih 
objektih - Občina Mengeš, Kul-
turni dom Mengeš, objekt Sla-
mnik, ZD Mengeš, Glasbena 
šola
pridobitev nove knjižnice• 
sanacija struge Pšate od Topol • 
do Mengša
ureditev avtobusnega postajali-• 
šča Topole 
asfaltiranje ceste na Gobavico• 
asfaltiranje in dokončanje Teste-• 
nove ulice,
sanacija Grobeljske ceste• 
obnova Gorenjske ceste,• 
dokončanje obnove Slovenske • 
ceste
v zaključni fazi so dela na Glas-• 
bilarski, Glavičevi in zgornji cesti 
na Dobenem
ureditev in asfaltiranje ceste na • 
Gmajno – Loka
obnovili skoraj vse spomenike • 
v Občini Mengeš (spomenik 
talcem, spomenik I. svetovne 
vojne, spomenik pred Kulturnim 
domom, …)
Občina je v javnem razpisu Regi-• 
onalni razvojni programi pridobila 
200.000,00 evrov sredstev iz 
Evropskega sklada za regionalni 
razvoj za projekt » Kanalizacija 
Prešernova cesta in Topole« za 
izgradnjo kanalizacije v Topolah 
in na Prešernovi cesti
izdelan projekt za obnovo Pre-• 
šernove ceste
novo urejena cesto od Liparjeve • 
ulice do mrliških vežic
sofinanciranje Občine Mengeš • 
pri nabavi novega gasilskega 
vozila za PGD Loka
sofinanciranje Občine Mengeš • 
pri izgradnji gasilskega doma 
v Loki
ureditev prostorov in odprtje • 
Krajevnega urada ob torkih v 
Mengšu
ureditev otroškega igrišča na • 
Levčevi ulici
izdelava vseh z zakonom pred-• 
pisanih strokovnih podlag (ur-
banistični načrt mesta Mengeš, 
podlage za poselitev, podlage za 
zasnovo sistema zelenih in dru-
gih odprtih površin na območju 
Občine Mengeš)
izdelava Energetskega koncepta • 
za Občino Mengeš
nadaljevanje aktivnosti na projek-• 
tu športne dvorane
aktivno sodelovanje pri izgradnji • 
obvoznice Mengeš (DARS in 
Občina Mengeš)

Občina Mengeš
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OBČINSKI ODBOR NOVE SLOVENIJE 
VAM ŽELI BLAGOSLOVLJEN BOŽIČ IN

SREČE V NOVEM LETU 2009.

DOSEŽKI IN »DOSEŽKI« V LETU 2008
Za ohranitev 
alpskega vira vode s Krvavca

REFERENDUM 
Veliko se piše, malo manj se govori, vendar 
bo enkrat treba ugrizniti v kislo jabolko in 
upoštevati željo večine, ki bo izrazila voljo 
o tem, kakšno vodo in od kje bo pila. 

Za lažjo predstavo je treba vedeti, da je veliko 
lažje sanirati odpadke na Krvavcu, kakor velike 
količine odpadkov na mengeškem polju, ki so 
zakopani – niti se ne ve natančno, kje. Drugi 
razlog za ohranitev vodnega vira s Krvavca je, 
da nam bo pri sofinanciranju pomagala tako 
država kakor Evropska unija. In tretji, najbolj 
pomemben dejavnik, je, da je krvavška voda 
bolj kakovostna, kakor voda iz črpališč iz 
globinskih vrtin in še sama od sebe priteče. 
Izračuni za eno ali drugo možnost naj se 
naredijo za obdobje petdesetih in stotih let, 
upoštevajo naj se vse tri naštete točke in šele 
po tem se odločite, katera voda je za nas 
»ugodnejša«. Zakaj je treba gledati tudi za 
obdobje stotih let? Obdobje stotih let zajema 
le dve generaciji. Danes se odločamo za 
sanacijo omrežja, ki so ga zgradili naši dedje 
– le nekaj več kakor 60 let je, kar so segli za 
lopato in ga zgradili. 
Velika napaka se dela tudi na področju financ. 
Tisti, ki zagovarjajo samo globinske vrtine, ne 
omenjajo, da bi se odrekli našim neverjetnim 
tridestim odstotkom solastništva krvavškega 
sistema. To nas uvršča na prvo mesto, kar 
pomeni, da bi morali mi voditi projekte. S tem 
imamo tudi najmočnejši položaj pri pogajalskih 
izhodiščih, kako se bo novi sistem v priho-
dnje koordiniral, da bo vsak solastnik dobil 
tolikšno količino vode, kolikor jo mora dobiti 
po pogodbi in nedopustno je, da se našemu 
večinskemu deležu kar odpovemo.
Zaskrbljujoče je tudi gledati, kaj se dela s »par-
kiranimi« tremi milijoni evrov za večnamensko 
prireditveno športno dvorano, ko pa v Mengšu 
nujno potrebujemo nov šolski kompleks, 
v katerem bi za tako vsoto zajeli izgradnjo 
nove osnovne šole, vrtca in male dvorane za 
potrebe šolskih in mestnih potreb. Da ne ome-
njam območij, ki so še brez kanalizacijskega 
omrežja. To je sporočilo Nove Slovenije, ki se 
je, se in se bo še zavzemala za kakovostnejše 
življenje v našem mestu in občini. 
Ne dajmo tistega, za kar so se naši dedje 
trudili in izgradili. Mengeš naj bo dober go-
spodar svoji lastnini in naj se ne odpoveduje 
tistemu, kar že ima.

Matej Hribar,

 predsednik OO N.Si Mengeš

ŽELIMO VAM BLAGOSLOVLJENE BOŽIČNE PRAZNIKE, 
ZDRAVO IN USPEŠNO LETO 2009.

ČESTITAMO VAM OB DNEVU SAMOSTOJNOSTI IN ENOTNOSTI 
TER VAM ŽELIMO PRIJETNO PRAZNOVANJE!

SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA

Občinski odbor SDS Mengeš

www.menges.sds.si

Razumljivo in lepo je, da župan navede, 
kaj vse je bilo narejeno v tekočem letu. 
Gre za skoraj pet milijonov evrov prora-
čuna in za številčno upravo (zaposleni 
»stanejo« preko 300.000 evrov, župan in 
podžupana preko 70.000 evrov), njene 
sodelavce ter nenazadnje za občinski 
svet in njegova delovna telesa (slabih 
50.000 evrov), ki pri tem sodelujejo. Tole 
glasilo stane davkoplačevalce 43.400 
evrov, od tega eno četrtino za uredniko-
vanje, sodelavce in podobno.

Razumljivo je tudi, da župan ne bo omenjal 
težav in problemov, vsaj ne tistih, pri katerih 
je sam udeležen, in za katere je posredno 
ali neposredno odgovoren kot prvi mož 
občine. Mene osebno najbolj skrbi odso-
tnost skrbi za takoimenovani javni interes. 
In za skrivnostnosti ali bojazen pred javno 
razpravo. Za predvideno športno dvorano 
je predvidenih 3,2 milijona evrov, letos naj 
bi (verjetno za projekte) porabili 180.000 
evrov. Na svetu občine nismo bili deležni 
niti stavka obrazložitve. Večine v svetu niti 
najmanj ne moti popolna odsotnost vsaj naj-
manjšega pojasnila za projekt, ki predstavlja 
dva proračuna za ulice in ceste, ter vse kar 
je občinskega vgrajeno vanje. Zavedam se, 
da šola in mesto potrebuje večji objekt za 
športno vzgojo in šport, toda megaloman-
stvo ni na mestu ob drugih nujnih investicijah 
(v kanalizacije, obnovo vodovodov, nujen je 
dodaten vrtec ...).
Pri uvajanju ločenega ravnanja z bio odpadki 
(kuhinjski in zeleni vrtni odpad) smo bili vsi 
skupaj zavedeni, če je verjeti strokovnemu 
pojasnilu in obrazložitvi ARSO/MOP: »Obči-
na mora poskrbeti, da je bio odpadke možno 
oddati javni službi, ni pa to obvezno! Zanje 
morate na ustrezen način poskrbeti sami 
(kompostnik na vrtu, skupni kompostnik ve-
čih hiš ...).« Zaradi tega so cene že višje za 
okoli 10 evrov, še višje pa bodo zaradi višje 
cene odvoza in deponiranja odpadkov. Ob-
čina Domžale kot nosilka in ostali župani kot 
partnerji niso bili sposobni končati projekta 
iz leta 2001: razširitve oz. novega centra 

za ravnanje z odpadki v Dobu, v katerega 
je že bilo vloženih preko 5 milijonov evrov. 
Verjetno bo vaš račun za komunalne storitve 
zaradi tega že decembra še enkrat višji. 
Krivda ne bo na vladi, od katere so župani 
vehementno zahtevali višje cene, temveč 
na njih samih, ker niso bili sposobni ali niso 
hoteli začetega projekta realizirati do konca. 
Naslednji dosežek je župan namenil investi-
torjem na prostoru nekdanje ETE, starega 
TRAKA. Dosegli so povišanje objektov za 
dve etaži oziroma še enkrat večjo površino 
za stanovanja. Stroko na zavodu za varovanje 
dediščine so najprej silili k potrditvi, potem 
pa je bila izločena iz postopka tako, da je 
potrjevanje potekalo na višjih nivojih. O tem 
bom zahteval dokumentacijo.
Žalostno je, da nikomur ni mar za prostor 
Glavnega trga, da tudi uprava Doma po-
čitka pristaja na odvzem svetlobe z juga in 
da sta pri tem sodelovala tudi »mengeška« 
arhitekta. Po hitrem postopku preko poletja 
je bil enostavno spremenjen prostorski akt 
iz leta 2002.
Najbolj presenetljiv dosežek leta pa se je 
dvema podpisnikoma civilne iniciative do-
godil pred Sv. Miklavžem. Bila sva deležna 
obiska policije, kriminalista. Župan je že v 
začetku oktobra poslal prijavo o nezakoni-
tem zbiranju overovljenih podpisov podpor 
volivcev za referendum o ohranitvi oskrbe s 
pitno vodo iz alpskih virov izpod Krvavca in 
za sodelovanje Občine Mengeš pri obnovi 
krvavškega vodooskrbnega sistema. Nave-
del je celo dejstva in zaradi njih prijavil sum 
storitve kaznivega dejanja nezakonitega zbi-
ranja podpisov in ponarejanja uradnih listin. 
Si predstavljate, župan je po štirih mesecih 
ugotovil, da prepričljivo, z dejstvi, utemeljeno 
sumi v nezakonitost in ponarejanje pri zbra-
nih 352 overovljenih obrazcev podpor. To 
si morate ogledati, vse objavljam na http://
www.tomazstebe.sds.si/civilna_iniciativa/
alpska_voda_krvavca.
Vse dobro in še veliko resničnih dosežkov 
napredka naše mengeške skupnosti.

mag. Tomaž Štebe, 

član Sveta Občine Mengeš
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ALI SO MAŠČOBE 
NEUPRAVIČENO 
NA SLABEM GLASU?
V naši prehrani so bile maščobe ali lipidi stoletja zelo iskano in 
cenjeno živilo, danes pa jih krivijo za številne težave ter bole-
zni in jih dosledno odsvetujejo. V tradicionalni dietetiki  velja, 
da  so maščobe glavni vzrok za debelost,  zaradi povečanja 
holesterola v krvi, pa tudi za nastanek obolenj srca in ožilja.

Novejša spoznanja se od prej navedenih v marsičem razlikujejo.  
Pomagajo nam, da lipide spoznamo v drugačni luči, da v zdravi 
prehrani dobijo ustrezno mesto.
Maščobe imajo  v našem organizmu veliko različnih funkcij. Vsako 
celico obdaja membrana iz fosfolipidov, med  katerimi so razpore-
jene molekule holesterola. Živčna vlakna so obdana z maščobno-
mielinsko ovojnico. Pomanjkanje mielina najbolj prizadene otroke, 
saj povzroča zmanjšane njihovih intelektualnih sposobnosti. Med 
lipide uvrščamo spolne hormone: estrogen, progesteron in testo-
steron. Maščobe so potrebne za topnost in prenos vitaminov A, 
D, E in K. 
Nenasičene maščobne kisline, kot so linolenska in  linolna, so za 
človeka esencialne-dobiti jih moramo s hrano, saj jih sami ne proi-
zvajamo.  Obe  omenjeni maščobni kislini  znižujeta koncentracijo  
holesterola in drugih maščob v krvi.  Najbogatejši vir linolenske  
kisline je laneno seme, ki jo vsebuje kar šest krat več od večine 
rib. Enak učinek ima oljna kislina, ki poleg tega povečuje tudi 
količino maščob z visoko gostoto (HDL), ki holesterol prenašajo 
do jeter, kjer se predela. HDL so poimenovali »dober holesterol«, 
saj na stenah žil ne tvori oblog, temveč jih celo odstranjuje. Bogati 
viri oljne kisline  so oljčno, mandljevo in sezamovo olje, ki v  zdravi 
prehrani zavzemajo pomembno mesto.
Pri izbiri maščob moramo dati prednost tistim virom, v katerih 
prevladujejo nenasičene maščobne kisline. Vsebujejo jih različna 
rastlinska olja, oreščki in semena, ki naj bi na naših jedilnikih pre-
vladovali. Z uživanjem vseh vrst maščob naj bi dnevno pokrili do 
30% naših energetskih potreb.
Enako pomembno kot je poznavanje zdravih virov maščob, je tudi 
njihovo usklajevanje z drugimi živili, predvsem z ogljikovimi hidrati. 
Najpogostejši sladkor v naravi je glukoza, ki predstavlja glavno 
»gorivo« za celice. Nivo glukoze v organizmu mora biti uravnotežen.  
Če njena vrednost v krvi naraste nad 1 g/l, se sprožijo različni 
regulacijski mehanizmi, med katerimi je najbolj poznan vpliv hor-
mona inzulina, ki glukozo  iz krvi usmerja v tkiva, ali pa v jetra, kjer 
se uskladišči. Druga lastnost  inzulina je, da spodbuja nalaganje 
maščob. Če uživamo živila z visokim glikemičnim indeksom, ki vpli-
vajo na hiter dvig glukoze,  skupaj z maščobami, najprej izzovemo 
sproščanje inzulina, ki raven glukoze v krvi zmanjša.   Posledice 
občutimo kot zaspanost in upadanje mentalnih zmožnosti, hkrati 
pa poteka tudi kopičenje  maščob.
Industrijsko rafinirani ogljikovi hidrati, kot so izdelki iz bele moke, 
krompirja, bel riž in bel sladkor, vodijo na seznamu živil z visokim 
glikemičnim indeksom. V nasprotju z navedenimi živili, »dobri 
ogljikovi hidrati« le malo povečajo raven glukoze. V hrani naj bi 
zato prevladovala žita s celim zrnjem, neprečiščen riž, stročnice, 
sveže in suho sadje ter zelenjava, oreščki, ne nazadnje je zdrava 
tudi črna čokolada, ki vsebuje nad 70 %  kakava. Take ogljikove 
hidrate lahko brez nevarnosti za zdravje uživamo tako samostojno, 
kot v kombinaciji z maščobami. 

Pripravila sodelavka Centra za kulturo zdravja Mengeš

Maja Polak, prof. biol.

SREČANJE SEVERNO 
OSREDNJESLOVENSKEGA 
POKRAJINSKEGA ODBORA LDS
V Občini Komenda se je konec novembra, po volitvah za po-
slanec v Državni zbor Republike Slovenije, sestal Izvršni odbor 
Severno osrednjeslovenskega pokrajinskega odbora LDS. 

Sejo pokrajinskega izvršilnega odbora je vodil Peter Gubanc, 
predsednik SOPO LDS in je v uvodnem nagovoru vse pozdravil, 
se jim zahvalil za njihov prispevek na državnozborskih volitvah ter 
pozval, da skupaj delamo še naprej. Nato je predal besedo Dorijanu 
Maršič, generalnemu sekretarju LDS, ki se je zahvalil za povabilo 
in vse predstavnike občinskih odborov seznanil z temelji koalicijske 
pogodbe, predvsem s posebnimi temami, ki so bile predmet poga-
janj. Ugotovil je, da je bila pogajalska skupina LDS zelo uspešna 
in je uspela v koalicijsko pogodbo vključiti ključne točke svojega 
programa. Predlagala je konkretne rešitve iz programa za obdobje 
2008 do 2012 za prav vsa področja delovanja države. Vse predloge 
LDS, ki so bili umeščeni v koalicijski sporazum si lahko ogledate na 
spletni strani www.lds.si/menges.V sklopu kadrovskih pogajanj je 
LDS izpogajala dve ministrski mesti – Ministrstvo za notranje zadeve 
vodi predsednica LDS Katarina Kresal, Ministrastvo za pravosodje 
pa Aleš Zalar, poleg tega pa še pet sekretarjev. Prav tako je izrazil 
zadovoljstvo, da je stranki uspeli pridobiti tako povezani ministrstvi, 
saj bo koordinacija med njima za uresničevanje programa prav 
zagotovo lažja. 
Nato so se udeleženci dotaknili aktualnih razmer v stranki in državi. 
Predstavniki lokalnih odborov so sprejeli plan dela za prihodnje, med 
katerim so izpostavljene priprave na prihajajoče volitve. 
Članice in člani Severno osrednjeslovenskega pokrajinskega odbo-
ra LDS so se dogovorili za nekaj skupnih aktivnosti, ki pa bodo tudi 
usmerjene v naslednje lokalne in volitve za evropske poslance. 

OO LDS Mengeš

Mešani pevski zbor SVOBODA Mengeš vabi na 

BOŽIČNO-NOVOLETNA 
KONCERTA, 

v soboto, 3. januarja 2009, ob 19. uri, 
v cerkvi v Stražišču pri Kranju in 

v nedeljo, 4. januarja 2009, ob 19. uri, 
v Kulturnem domu v Mengšu.  

Skupaj z Mešanim pevskim zborom Musica Viva iz Kranja 
vam za prijeten začetek novega leta pripravljamo večer 

zborovske glasbe. 

Vabljeni ljubitelji zborovskega petja. 

OB DNEVU SAMOSTOJNOSTI IN ENOTNOSTI ISKRENO ČESTITAMO 
IN ŽELIMO VELIKO TOPLINE V BOŽIČNIH PRAZNIKIH TER SREČNIH, 

VESELIH, ZADOVOLJNIH IN USPEŠNIH DNI V LETU 2009. 

OO LDS Domžale
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Vsem občankam in občanom 

Občine Mengeš želimo vesele 

božične praznike ter srečno, zdravo 

in nadvse uspešno leto 2009.

Lista za Občino Mengeš 

in njen razvoj

EKO KROŽEK 
NA OŠ MENGEŠ
Na naši šoli že drugo leto deluje EKO 
krožek. Pri delu v krožku urejamo EKO 
kotiček, v katerem lahko učenci in njihovi 
starši preberejo zanimivosti iz sveta eko-
logije in si ogledajo izdelke iz naravnih ali 
odpadnih materialov, ki jih pridno izde-
lujejo naši učenci. Učence spodbujamo, 
da zbirajo kartuše, baterije in pokrovčke 
(v humanitarne namene). V lanskem šol-
skem letu smo izvedli akcijo Proč s pla-
stičnimi vrečkami, v kateri je vsak učenec 
odnesel domov vrečko iz blaga. Smo zelo 
odgovorni in po šoli lepimo piktograme, 
ki učence opozarjajo naj ugašajo luči, 

mečejo smeti v koš, zapirajo vodo ter ne 
uporabljajo mobilnih telefonov … Zelo 
smo zadovoljni z lanskoletno akcijo zbira-
nja starega papirja, v kateri smo skupno 
zbrali za 4.301 evrov papirja.
 
Denar smo uporabili za: večje koše za smeti 
(učilnice, hodniki), izdelavo piktogramov, 
zabojnik za plastične pokrovčke, police v 
EKO kotičku, opremo v mehkem kotičku in 
nagrade za najboljše zbiralce starega papirja 
(izlet, majice).
Pred kratkim smo imeli EKO sestanek, na 
katerem smo predstavnikom EKO razredov 
predstavili letošnji program dela v šoli in jih 
seznanili z natečaji in zbiralnimi akcijami. 
Letos nas čakajo naslednje naloge: sestanki 
EKO predstavnikov, urejanje EKO kotička 
(nekateri oddelki na PS se bodo lahko združili 

in skupaj urejali kotiček), učenci od 2. do 5. 
razreda bodo varčevali s papirnatimi brisač-
kami, natečaj za EKO zastavo, fotografski 
natečaj na temo urejenosti kraja, zbiralne 
akcije papirja  (3., 4. in 5. februar 2009;  2., 
3. in 4. junij  2009).
Lepo vas pozdravljamo člani EKO krožka: 
Brina Bagari, Gašper Grošelj, Klara Jereb, 
Lara Janjoš, Nina Zobavnik, Katja Stram-
šak, Janže Avsec in David Jerič. 

Naj z novim letom zbledi vse slabo! Vse, kar je dobro, naj za vedno ostane!

Vse, kar je lepo, naj raste in cveti, naj v miru sreča vse objame.

Vsi upi in želje, ki v srcih živijo, naj se vsem v prihodnjem letu zgodijo.

VESEL BOŽIČ IN SREČNO V NOVO LETO 2009.

OO SLS Občine Mengeš

Okoli 55 tisoč malčkov, ki obiskujejo slo-
venske vrtce, se je v petek, 21. novembra 
zjutraj, za zajtrk sladkalo z medom, otroci 
v mengeškem vrtcu, enoti Gobica, pa so 
okusen in zdrav obrok okušali že dan prej. 
Vseslovenska izobraževalna akcija En dan 
za zajtrk med slovenskih čebelarjev v na-
ših vrtcih je način ozaveščanja Čebelar-
ske zveze Slovenije, z namenom približati 
otrokom skrb za zdravo življenje.
 
Malčkom iz mengeškega vrtca so nekaj 

MEDENI ZAJTRK V VRTCU MENGEŠ
zanimivosti o medu povedali člani Društva 
čebelarjev Mengeš in njihov predsednik 
Jože Boštjančič, otrokom pa se je na zdra-
vem zajtrku pridružil tudi župan Franc Jerič. 
Ozaveščenost o zdravem načinu življenja se 
začne že v otroštvu, zato želi Čebelarska 
zveza Slovenije to z akcijo, ki naj bi postala 
tradicionalna, približati otrokom in jim vzbuditi 
skrb za zdravo življenje. Hkrati želijo preko 
otrok o koristnosti medu v vsakdanji prehrani 
seznaniti tudi starše. Z akcijo želijo otrokom in 
staršem vzbuditi tudi skrb za čebelo in okolje, 

saj je njihova vloga v naravi nenadomestljiva 
in nujno potrebna za ohranjanje ravnovesja. 
Vsem otrokom v vrtcih in osnovnih šolah bodo 
podarili tudi poučno in na oko prijetno zgiban-
ko Čebelica moja prijateljica z nagradno 
igro, slovenski čebelarji pa so za letošnjo 
akcijo zbrali poldrugo tono medu za zajtrk v 
slovenskih vrtcih.
Direktorica vrtca Mengeš Mojca Novinec 
Babič je povedala, da so otroci z zanimanjem 
in radovednostjo prisluhnili čebelarjem, med 
pa bodo otroci uporabili tudi pri izdelavi raz-
ličnih izdelkov.

Katarina Karlovšek

Bliža se najlepši čas v letu. Čas, ko se spominjamo preteklosti in pričakujemo 

prihodnost. Čas, ko se želja po sreči, zdravju in uspehu seli iz srca v srce. 

Naj se Vam uresničijo sanje, udejanjijo želje in izpolnijo pričakovanja. 

Naj bo novo leto obžarjeno z ljubeznijo in prijateljstvom, polno malih 

presenečenj in presenetljivih radosti, drobnih, nepričakovanih daril, 

ganljivih in čudovitih objemov, zašepetanih zahval in otroških poljubov!

 Zaposleni v Vrtcu Mengeš in ravnateljica Mojca Novinec Babič

HITRO, A NE PREHITRO, OBRNITE LIST 

ŽIVLJENJA OB VSTOPU V LETO 2009 

IN UŽIJTE VSAK TRENUTEK SREČE, 

VESELJA IN LEPIH DOGODKOV.

 Občinska organizacija SD Mengeš
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Vzgoja in izobraževanje imata veliko vlo-
go pri ozaveščanju pozitivnega odnosa 
do narave in s tem okolja, v katerem 
bivamo.

V okviru okoljske vzgoje smo se v Vrtcu 
Mengeš odločili za sodelovanje v nacio-
nalnem programu Ekošola kot način življe-
nja. Naš cilj (kaj lahko storim), ozavestiti 
okolico in posameznikov odnos do okolja, 
uresničujemo z dejanji, ki naj bi odgovorno 
vplivala na kulturo in vrednote, ki uravnavajo 
posameznikova dejanja. S tem projektom 
želimo pritegniti ter spodbuditi motivacijo in 
angažiranost otrok, njihovih staršev, zuna-
njih sodelavcev in širše lokalne skupnosti.
Kot glavno temo smo izpostavili zbiranje in 
ločevanje odpadkov, koristno uporabo od-
padne embalaže in naravnega materiala ter 
različne akcije, ki naj bi predstavile vse naše 
dejavnosti. Način, kako se otroci povezujejo 
z vrtčevimi eko-dejavnostmi in okoljem, smo 
predstavili z eko modno revijo. Za izvedbo 
so s skupnim sodelovanjem poskrbeli vzgo-
jiteljice, pomočnice vzgojiteljic in starši, ki 
so iz odpadnega in naravnega materiala 
izdelovali kreacije, ter otroci, ki so se po-
kazali kot vešči manekeni.

Tatjana Gostinčar

MODNA REVIJA
Modna revija danes se odvija.
Vsi naši prikupni modeli
tukaj v vrtcu so dozoreli.

Klopce so modna pista postale,
kreatorke svoje modele so izbrale:
današnja zapoved je čisti eko,
težko narediti je tako obleko.

Jogurtov lonček postal je zvonček,
plastična vreča – obleka šumeča,
vrteks nežen je kot til,
vsak model v njem je mil.

Kartoni za jajca, krasna so maj’ca,
stari zamaški, modni  okraski,
a srebrna folija, 
vsestransko se oblikovati da. 
Po naporni tej predstavi
vsi modeli so lahko zaspali.

Mojca Jeraj

VRTEC MENGEŠ POSTAJA EKO VRTEC

NAPRAVIMO 
SVOJEMU OTROKU 
EKO IGRAČO
V današnjem sodobnem času, ko nam kro-
nično primanjkuje časa in se ne znamo več 
ustaviti, ko od vsepovsod na nas dežujejo 
besede storilnost in biti popoln, si ni lahko 
utrgati trenutka in ga nameniti prijaznemu 
neformalnemu klepetu, še manj pa spro-
ščanju svoje ustvarjalne fantazije.
Svet, v katerem živimo, je na prvo mesto 
vrednot umestil uspešnost v materialnem in 
družbenem smislu. Uspešnost pa se skriva 
tudi v zadovoljstvu, ki ga doživimo v majhnih 
in nepozabnih trenutkih, in sreči, ki jo ob tem 
delimo s svojimi otroki.

TABORNIŠKE 
NOVICE
Pozdravljeni!
Veseli december je s seboj že prinesel 
praznike in veselje, česar pa ne manjka 
niti pri tabornikih. Težko čakamo samo še 
sneg, da pobeli Gobavico in okolico. Takrat 
bomo vodove sestanke preživljali s sanka-
njem in drugimi vragolijami na snegu. 

Dogajanje pri tabornikih je tako kot ponavadi. 
Starejši organiziramo in pripravljamo program 
za mlajše, otroci pa se ob njihovem izvajanju za-
bavajo in učijo. V soboto, 12. decembra, smo 
se vsi odpravili v kino in si ogledali animirano 
risanko Madagaskar 2. Naš rod je v sodelo-
vanju z  e-študentskim servisom in Kolosejem 
omogočil kar se da poceni ogled risanke.
V petek, 19. decembra, bomo tudi pri tabor-
nikih organizirali zaključek leta. Ob toplem 
čaju in ob izmenjavi simboličnih daril se bomo 
poslovili od starega leta in si zaželeli vse dobro 
v letu 2009.
Naredili pa smo tudi načrt, katere akcije in sre-
čanja nam bodo popestrili naslednje mesece. 
Datumi se zaradi vremena ali drugih okoliščin 
lahko še spremenijo, o tem pa vas bomo pra-
vočasno obvestili. 

24. 1. 2009 
 OBISK HIŠE EKSPERIMENTOV
21.– 27. 2. 2009 
 ZIMOVANJE
6. 3. 2009 
 OBČNI ZBOR
21. 3. 2009 
 ORIENTACIJA IN LOV NA LISICO
25. 4. 2009 
 VESELA SREČANJA
29. 5.–31. 5. 2009 
 PROPAGANDNI TABOR IN PRISEGA
20. 6. 2009 
 IZLET V NEZNANO
17. 7.–2. 8. 2009 
 TABOR
Ob prihajajočih praznikih vam mengeški tabor-
niki želimo vse najboljše v letu 2009, ki naj vas 
obdari z zdravjem, srečo in veseljem!
Z naravo k boljšemu človeku!

Propagandistka Teja

»Ustaviti se, umiriti in zajeti sapo ...,« smo 
želele doseči strokovne delavke vrtca Gobica 
iz Mengša, ko smo na ustvarjalno delavnico, ki 
dopolnjuje naš mednarodni projekt, povabile 
vse očke naših varovancev. Odzvalo se jih je 
lepo število, s seboj so pripeljali svoje otroke in 
prinesli odpadni in naravni material. Skupaj so 
pričeli izdelovati igrače. Strokovne delavke, ki 
smo bile na delavnici prisotne, smo iz enakega 
materiala izdelovale novoletne voščilnice za 
natečaj v nacionalnem programu Ekošola kot 
način življenja.
Skupno delo je preveval ekološko osveščen 
duh, veselili smo se in občudovali domiselne 
izdelke, čas, ki je bil namenjen druženju in 
ustvarjanju, nas ni bremenil – med nami je tkal 
vezi in utrjeval občutek skupnosti, v kateri je 
vsak na svoj način in po svojih močeh prispeval 
k skupnemu cilju.

Tatjana Gostinčar
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IZOBRAŽEVANJE

Delovanje šolskega sklada se v preteklem šolskem letu ni bistveno 
razlikovalo od prejšnjih let. Upravni odbor je izvajal aktivnosti v 
skladu s pravilnikom ter na podlagi letnega delovnega načrta. Za 
uspešno delo je bila pomembna tudi dobra koordinacija z organi 
šole.

Upravni odbor se je sestal na štirih sejah. Obravnaval je prejete prošnje 
za odobritev pomoči ter sprejemal odločitve glede prireditev, organiziranih 
za pridobitev finančnih sredstev. 
Upravni odbor so sestavljali: Bogo Ropotar, Mojca Reven, Danijela Frol, 
Matej Kompare in Gorazd Štruklec vse leto, France Bevk in Maks Slapar 
do februarja, od tega meseca dalje pa sta bila namesto njiju izvoljena Viljem 
Fermišek in Branko Lipar. Na lastno željo – zaradi preobremenjenosti z 
drugim delom – je bil dotedanji večletni predsednik Bogo Ropotar razre-
šen, za novega predsednika pa je bil izvoljen Branko Lipar.

Pridobivanje finančnih sredstev
V samostojni organizaciji je bila organizirana prireditev Življenje je uče-
nje, v povezavi s šolo pa decembrski sejem s prodajo izdelkov, ki so jih 
ob pomoči učiteljev in mentorjev izdelali učenci naše šole. Obe prireditvi 
sta bili dobro opravljeni in sta lepo uspeli. Obe sta že tradicionalni, saj ju 
organiziramo že več let. Prodanih je bilo tudi nekaj slik, ki so jih podarili 
likovniki domačega kraja in širše okolice in prejetih nekaj donacij. Šola 
je skladu namenila izkupiček od vstopnine za prireditev Šola tako in 
drugače. 

Prikaz prihodkov
a) Prodane slike 1.430,00 EUR
b) Prireditev Življenje je učenje 1.203,00 EUR
c) Decembrski sejem 2.417,44 EUR
č) Prireditev Šola tako in drugače 544,00 EUR
d) Razne donacije 1.140,00 EUR
SKUPAJ: 6.734,44 EUR

Poraba finančnih sredstev
O porabi je odločal upravni odbor na podlagi prejetih vlog.
V skladu z namenom, zaradi katerega je bil šolski sklad ustanovljen, je 
bil denar porabljen za pomoč družinam učencev, ki plačila za določeno 
šolsko obveznost ne bi mogle poravnati ali pa bi ga zelo težko, zaradi 
česar bi bili ti učenci prizadeti. Ena od zelo pomembnih značilnosti naše 
šole, katero  uspešno uresničuje že vrsto let, pa je, da je treba vsakemu 
učencu omogočiti vključitev v vse temeljne sestavine šolskega programa 
in družinam, ki tega finančno ne zmorejo, pri tem pomagati.
Upravni odbor je vloge reševal v skladu z veljavnimi Kriteriji za dode-
ljevanje finančne pomoči in v sodelovanju s šolsko svetovalno službo. 
Pomoč je bila odobrena 24 učencem iz 20 družin, izjemna solidarnostna 
pomoč pa dvema učencema.
Šolski sklad je, da bi pomagal vsem staršem pri plačilu njihovih prispevkov 
za izvedbo petdnevnega programa Življenje v naravi (CŠOD) in tridnev-
nega programa Življenje na kmetiji, za vsakega učenca prispeval po 4 
evre. Iz sredstev sklada je bila nabavljena tudi omara za shranjevanje torb 
pred jedilnico ter plačano uokvirjanje podarjenih slik.

Prikaz Izdatkov
Pomoč posameznim učencem 1.024,57 EUR
Prispevek vsem učencem (življenje v naravi)  908,00 EUR
Posebna (solidarnostna) pomoč 693,15 EUR
Uokvirjanje podarjenih slik 163,28 EUR

Omara pred jedilnico 1.624,32 EUR
SKUPAJ 4.413,32 EUR
Skupaj s saldom iz prejšnjega obdobja ima šolski 
sklad ob zaključku šolskega leta 2007/08 6.358,01 EUR.

Upravni odbor uspešno nadaljuje zbiranje finančnih sredstev tudi v novem 
šolskem letu. 21. oktobra je bila v gradu Jablje javna dražba podarjenih 
slik. Profesionalno jo je izvedel Mitja Meršol, prodanih pa je bilo 19 slik 
za skupno 3.810 evrov. Kulturni program je prispeval pevski zbor učite-
ljic iz Kulturnega društva Stoji učilna. Gradu Jablje, gospodu Meršolu, 
pevskemu zboru in seveda kupcem slik – vsi so domačini in očitno s 
smislom za dobrodelnost – se iskreno zahvaljujemo. Likovnemu društvu 
Mengeš velja posebna zahvala: za dražbo nam je posodilo stojala, da 
smo lahko predstavili slike, med darovalci slik pa prevladujejo prav njegovi 
člani. Obljubili so, da bodo šolskemu skladu na ta način še pomagali, 
kar je upravnemu odboru dalo pogum za odločitev, da čez eno leto spet 
pripravimo dražbo. 

Še ena akcija je bila izvedena do konca leta: v prostorih šole je bil 4. 
decembra novoletni sejem Iskrice v očeh s prodajo izdelkov, ki so jih 
naredili naši učenci pod vodstvom pedagoških delavcev. Celoten izkupiček 
je namenjen šolskemu skladu.

Tako – z združenimi močmi – bomo še naprej uspešno opravljali poslan-
stvo, zaradi katerega je bil šolski sklad v letu 2002 ustanovljen. Zasluge 
za dosedanje uspehe imajo vsi, ki kakorkoli pomagajo (nakup izdelkov, 
slik, obisk prireditev, organizacijska pomoč, donacije, ipd). Posebej pa je 
treba poudariti, da vsi člani UO odgovorno in vestno opravljajo prevzete 
naloge, zaradi česar si zaslužijo priznanje in zahvalo.

Branko Lipar   

            

DELOVANJE 
ŠOLSKEGA SKLADA OŠ MENGEŠ 
V OBDOBJU 2007/08
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ZLATA PALETA 2008 – ZAKLJUČNA 
RAZSTAVA V MENGŠU
V novembru so Likovno društvo Mengeš za-
znamovale priprave na zaključno razstavo Zlata 
paleta Slovenije 2008. Prireditev je bila 22. 
novembra v Kulturnem domu Mengeš. 
Zveza likovnih društev Slovenije na podlagi 
Pravilnika o vrednotenju, nagrajevanju in raz-
stavljanju likovnih del ter ocene strokovne žirije 
enkrat letno podeljuje certifikate za izbrana 
likovna dela.
Certifikat, ki ga Zveza likovnih društev Slove-
nije podeljuje za kakovostna likovna dela, s 
pozitivno oceno strokovne žirije, je vpisan v 
evidenčno knjigo izbranih likovnih stvaritev in se 
hrani v arhivu ZLDS. Na zaključni razstavi so bili 
članom Likovnega društva Mengeš dodeljeni 
trije certifikati kakovosti:
PAVLI ANI KRAMAR za risbo,
VLADU FEJZIČU za realistično slikarstvo, 
BARBARI RABIČ za abstraktno slikarstvo.
Na zaključni razstavi ZPS se podeljujejo tudi 
priznanja za vrhunske dosežke ustvarjanja, 
ZLATA PALETA na področju slikarskih tehnik, 
MODELIRKA  na področju kiparstva in ZLATI 
OBJEKTIV za umetniško fotografijo.
Predsednik ZLDS, Ljubo Zidar, akad. kipar, 
restavrator in magister umetnosti, je v spreje-
mnem katalogu zapisal:
»V zvezi z nagrajevanjem je potrebno poudariti, 
da vsa s certifikati nagrajena dela vedno izbirajo 
likovno izobraženi žiranti, ki dobro poznajo vse 
likovne zakonitosti in tudi sami, kot ustvarjalci, 
redno razstavljajo ali pa so tudi drugače delu-
joči v izobraževalnih procesih, tako da imajo 
priznanja in glavne nagrade posebno veljavo, 
kot neke vrste spričevalo, ki dokazuje kvaliteto 
nagrajenčevega dela in tankočutnost prenosa 
ideje na slikarsko ploskev ali drugi material.«
Prireditev razstave je bila, po oceni priso-
tnih, zelo dobro pripravljena, od postavitve 
razstavnih eksponatov, scene v dvorani, do 
sodelujočih v programu. Povezovalni program 
je napovedovala Urška Vahtar, predstavitev 
občine pa je podal častni občan Franc Zabret, 
kot predstavnih Turističnega društva Mengeš. 
Podelitev certifikatov je izvajal Ljubo Zidar, 
predsednik ZLDS, glavne nagrade pa sta po-
delila Franc Jerič, župan Občine Mengeš, in 
podžupan Jože Vahtar, predsednik ZKD Men-
geš. Prisotne je nagovoril tudi predsednik LD 
Mengeš, Miro Kolenko. Prireditev je popestril 
ansambel Trio založba z jazz glasbo. S svojimi 
prispevki so prireditev obogatili tudi sponzorji: 
Gostišče Per, Slaščičarna Flere,  Filc Mengeš, 
predvsem pa ZKD Mengeš z namenjenimi 
sredstvi Občine Mengeš za LD Mengeš.
 Za samo likovno društvo je tovrstna prireditev 
velik zalogaj, saj vso pripravo in organizacijo, z 
mnogo entuziazma, pripravlja sámo. Namenje-
na sredstva, ki bi jih lahko uporabilo za osnovne 
programe, je tokrat namenilo za širšo javnost 

oziroma za prispevek krajevnemu dogajanju.
Vsem sodelujočim v izvajanju programa in 
sponzorjem se zahvaljujemo za podporo 
kulturi.
Del slavnostnega govora Dore Blejec, članice 
LDM in ene od nosilk nagrade Zlata paleta 
Slovenije iz preteklih let.

Spoštovani!
Lepo pozdravljeni med nami, Mengšani, ki 
letos gostimo zaključno prireditev ob odprtju 
razstave del amaterskih slikarjev iz različnih 
krajev naše domovine. Dobrodošli v naše 
skupno druženje, ki pomeni za likovne ustvar-
jalce in vse nas velik prispevek h kulturnemu 
ozaveščanju krajanov in drugih obiskovalcev 
razstave, ki bodo ob tako pisani ogrlici risb, 
grafik, slik, kiparskih del in umetniških foto-
grafij zadržali korak in se zamislili nad tako 
kvalitetnimi stvaritvami ljubiteljskih avtorjev. 
Kot gostitelji prireditve smo še posebej pono-
sni, da so med nami ustvarjalci od Črnomlja 
do Dravograda in od Pirana do Maribora. 
Med današnjimi posebnimi gosti pozdravlja-
mo tudi predstavnike naše občine, častna 
občana ter predstavnike društev in ustanov. 
S svojo navzočnostjo izkazujete pozornost 
dobitnikom priznanj, organizatorjem Zlata 
Paleta Slovenije ZLDS  ter nam, LD Mengeš, 
saj s tem izražate svoj osebni odnos do kul-
turnih dobrin v našem okolju.
V vsaki uspešni razstavi je tudi pomemben 
delež strokovnih sodelavcev, akademskih 
slikarjev in kiparjev ter likovnih kritikov, ki 
opravijo izbor del za posamezno tematsko 
razstavo. Ekipa teh strokovnjakov mora med 
množico prispelih del  izbrati tista dela, ki 
najbolj ustrezajo zahtevam likovnih zakoni-
tosti, tehnike izvedbe in razpisu za določeno 
tematiko. Zato gre posebna zahvala tem 
sodelavcem projekta in še posebej pred-
sedniku ZLDS, gospodu Ljubu  Zidarju, ki 
usklajuje te aktivnosti.
Pobudo za projekt, imenovan ZLATA PALE-

TA SLOVENIJE, je leta 1998 podal takratni 
predsednik ZLDS, akademski slikar, Lojze 
Capuder. Število sodelujočih društev se je 
od začetnih dvanajst, povečalo na sedanjih 
štirideset. Društva štejejo večinoma dvajset 
ali več članov, nekatera tudi čez sto. S pove-
čanjem društev pa se povečuje tudi število 
del za izbor na tematske razstave, ki dopu-
ščajo predstavitev največ 35–40 slik oziroma 
drugih eksponatov. Zato je selekcija vedno 
strožja, kakovost pa vedno boljša. 
Tematske razstave se med leta pripravljajo 
petkrat, posamezno za: risbo in grafiko, 
realistično slikarstvo, abstraktno slikarstvo, 
kiparstvo in za umetniško fotografijo.
Dobitniki današnjih priznanj so torej avtorji 
najboljših del letošnjih razstav, med vsemi 
deli pa bo, po posameznih tematikah, izbrano 
po eno delo za zlata priznanja. Današnjim 
nagrajencem iskreno čestitamo in jim želimo 
še naprej mnogo ustvarjalnega elana.
 Med tekmovalci za pridobitev najvišjih 
priznanj LD Mengeš sodeluje že od vsega 
začetka. V preteklih devetih letih smo prejeli 
številne certifikate in prestižnih pet Zlatih pa-
let. Res pa je, da je v tako močni konkurenci 
likovnikov Slovenije, že velik dosežek sama 
uvrstitev na razstavo. Na vseh razstavah, 
razen na razstavi umetniške fotografije, ki 
se je pričela letos, smo se redno uvrščali, v 
manjšem ali večjem obsegu. V tem, že kar 
dolgotrajnem obdobju desetih let, je tako 
nastalo že mnogo zelo kvalitetnih del, na kar 
smo lahko ponosni. Naše likovne stvaritve 
bodo ostale kot dediščina zanamcem.« 

V veselje nam je, da smo leto 2008 zaklju-
čili z razstavo, ki ima v slovenskem prostoru 
priznano veljavo in utrjuje kvaliteto likovnega 
ustvarjanja. 

V PRIHAJAJOČEM NOVEM LETU VSEM 
BRALCEM ŽELIMO SREČO IN ODLO-
ČEN IZRAZ DO PRAVIH VREDNOT, KI 
SO LAHKO TUDI VAŠE OSEBNO PO-
SLANSTVO!

Barbara Rabič

LIKOVNO DRUŠTVO MENGEŠ
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»Stříbrné pásmo – Mešani pevski zbor 
Svoboda Mengeš, Slovenija,« se je raz-
legal glas napovedovalke na razglasitvi 
rezultatov 18. mednarodnega festivala 
adventnih in božičnih pesmi v velikanski 
kongresni dvorani v Pragi.  

Tekmovanje je potekalo dva dni – 28. in 29. 
novembra, saj je sodelovalo 72 pevskih zbo-
rov iz  Evrope, Azije in Afrike. Naš zbor je bil na 
tem festivalu edini predstavnik iz Slovenije.
 Na pot smo se podali 27. novembra zjutraj, 
do Prage je bilo treba prevoziti 680 km. Med 
deseturno vožnjo sem postala pozorna na 
vzdušje v avtobusu – ves čas potovanja je bilo 
kakor v panju – živahno smo klepetali, veliko 
smo si imeli povedati. To dokazuje, da nas 
ne druži samo pesem, med nami so stkane 
prave prijateljske vezi.
V hotelu nas je pričakala vodička. »Dober ve-
čer in dobrodošli v Pragi,« nas je pozdravila v 
lepi slovenščini. Eva je študentka slovenščine 
in norveščine in je bila naša spremljevalka. 
Pokazala nam je nekaj znamenitosti milijon-
ske prestolnice Češke. Spremljala nas je v 
stavbo, kjer smo nastopali, in nas naučila 
vožnje z metrojem, da se ne bi odpeljali v 
napačno smer.
V petek opoldan smo imeli dovoljen vstop 
v dvorano, kjer smo naslednji dan tudi mi 
pokazali svoje pevske sposobnosti. Naša 
zborovodkinja Nana je bila zadovoljna z 
akustiko, srce pa nam je začelo razbijati ob 
pogledu na resne člane komisije. Strah? 
Trema? To bomo reševali jutri! Popoldan smo  
imeli v 19. nadstropju hotela še zadnjo vajo. 
Dinamiko pesmi smo morali prilagoditi akustiki 
v dvorani. Naredili smo še nekaj sprostitvenih 
vaj za samozavestnejši nastop in nestrpno 
čakali soboto, 29. novembra, in uro 11.40. 
Kar razganjalo nas je od pričakovanja.
V dvorano smo vstopili pogumno, naša Nana 
je vsakega pevca posebej spodbudila in 
že smo stali na odru. Predstavili smo pet 
slovenskih pesmi v kategoriji ljudske pesmi. 
Marsikateri pevec se je spotil med 15-minu-
tnim nastopom, a ko smo stopili na hodnik, 
se je vsem odvalil kamen od srca. Dobro smo 
opravili svoj nastop. 
Sproščeno smo hiteli naprej, na novo prizori-
šče. Čakala sta nas še dva nastopa: v evan-
geličanski  cerkvi v središču mesta smo peli 
slovenske božične pesmi. Po nastopu nas je 
obiskal veleposlanik Republike Slovenije na 
Češkem, Franc But. Čestital nam je za dober 
nastop in nam razložil zgodovino te husitske 
cerkve. Za slovo smo naredili še nekaj sku-
pinskih posnetkov in mu podarili šal, darilo 
Občine Mengeš. 
Ob koncu festivala se na praškem glavnem 
trgu (Staromestske namesti) zberejo vsi zbori 

MePZ SVOBODA NA FESTIVALU V PRAGI
in zapojejo pesmi, ki so se jih naučili po pred-
hodno prejetih notah. Pod taktirko singapur-
skega dirigenta je iz dva tisoč grl zadonela 
Sveta noč, Rorando Coeli, Adeste Fideles, 
Siyahamba in Jingle Bells. Kakšne občutke 
so imeli pevci? Za druge ne vem, meni so šli 
mravljinci po telesu. 
Slavnostna razglasitev je bila v kongresni 
dvorani razkošnega hotela. Za razigrani 
začetek so nekaj plesov zaplesali češki 
folkloristi. Vsi smo seveda napeto čakali na 
rezultate tekmovalnega dela festivala. Med 
imenovanimi, ki niso dosegli dovolj točk 
za eno od priznanj, nas ni bilo. Oddahnili 
smo si. Pozorno smo poslušali, kdo je dobil 
bronasto diplomo – tudi v tej kategoriji nas 
napovedovalka ni imenovala. Globok vdih in 
spet čakanje – fanfare in srebrne diplome v 
kategoriji komornih zborov. »MePZ Svoboda 
Mengeš, Slovenija!« je izrekla napovedovalka. 
In zaslišali so se  naši vzkliki, smeh, sledile 
so čestitke, objemi, tudi solze ... nepopisno 
veselje. Na oder je pritekla naša Nana in 
veselo pozdravila dvatisočglavo množico v 
dvorani. Pevci smo glasno vzklikali in visoko 
v zrak dvigali slovenske zastavice. Dirigentka 
je iz rok nizozemskega ocenjevalca ponosno 
sprejela srebrno priznanje. Čestitkam, smehu 
in veselju ni bilo konca, vsakdo se je želel pred 
fotoaparat postaviti s priznanjem v roki. 
Zborovodkinja Nana in korepetitorka Alja sta 
medtem natančno pregledali kritiko in oceno 
našega nastopa. Dobili smo povprečno oceno 
20 (od največ 30 točk). Ocenjevali so nas trije 
zborovski strokovnjaki: dva češka in en nizo-
zemski. Pohvalili so celoten nastop, predvsem 
pa jim je bil všeč moški zbor v uvodnem delu 
pesmi San se šetao. Navedli so nekatere 
naše pomanjkljivosti in predlagali nekaj smer-
nic, kako doseči še lepši in čistejši zvok. 
Do konca prireditve so bile razdeljene še 
zlate diplome in posebne nagrade: za najbolj 
navdihujočega dirigenta (Francija), moderno 
izvedbo koralne glasbe (Norveška), tradi-
cionalno ljudsko pesem (Italija) in najboljšo 
dramaturgijo (Slovaška). Nagrada Petra Ebna 
in prestižni naslov absolutnega zmagovalca 
festivala sta pripadla Univerzitetnemu meša-
nemu zboru Riga, Latvija.
Praga je za nami, ponosni smo, da smo sode-
lovali na tem festivalu ter se vrnili s srebrnim 
priznanjem in z nepozabnimi občutki.
Zahvaljujemo se vsem dobrim ljudem in 
Občini Mengeš, ki so prispevali sponzorska 
sredstva, brez katerih ne bi mogli potovati v 
Prago. Praga, pravijo ji tudi zlata Praga, bo za 
nas odslej tudi srebrna. In kdo ve, mogoče 
se naslednje leto pozlati.
Z namenom, da gremo z znanjem in delom 
naprej, vabimo Mengšane in okoličane, 
ki radi pojete, da se nam pridružite. Vaje 

imamo vsak ponedeljek in sredo, od 20. 
do 22. ure v Kulturnem domu Mengeš, 
stranski vhod. Pridite, veseli vas bomo!
In kaj se v zboru dogaja ta mesec? Vneto 
se pripravljamo na novoletne koncerte, 
ki jih pripravljamo skupaj z MePZ Musica 
viva s Primskovega in na katere vas vlju-
dno vabimo:
v cerkev sv. Martina v Stražišče pri Kranju – 3. 
januarja 2009, ob 19. uri;
v dvorano Kulturnega doma Mengeš – 4. 
januarja 2009, ob 19. uri;
10. januarja 2009  v Velenje.
Vsem bralcem Mengšana, vsem ljubiteljem 
zborovskega petja, posebno pa naši zvesti 
publiki, želimo veliko optimizma in da bi s 
pesmijo zakorakali v leto 2009.

Olga Pavlin

Foto: Janez Vrhovnik, Olga Pavlin

VSEM OBČANKAM IN OBČANOM 
ŽELIMO VESELE PRAZNIKE IN ZDRAVO 

TER SREČNO LETO, KI PRIHAJA.

Turistično društvo Mengeš
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Košarkarice TVD Partizan Mengeš smo 
se konec septembra udeležile mednaro-
dnega košarkarskega turnirja v prelepem 
obmorskem mestecu Alassio v Italiji, a že 
skoraj v Monacu in Franciji. Na turnirju je 
sodelovalo 12 moških in 5 ženskih ekip z 
vsega sveta. Pogoj za sodelovanje je bila 
starost igralk nad 40 let, z izjemo ene, ki 
je bila lahko stara nad 35 let.

Ekipo iz Mengša je zastopalo sedem veterank: 
Alenka Lukan, Dominika Slabajna, Geni Arh, 
Maja Ogrinec, Milena Muc (kapetan), Sonja 
Bokalič in Polona Leskovec, na klopi pa nas je 
z vsem srcem bodril naš »podmladek«: Polona 
Razpotnik, Polona Bolhar, Damjana Lavrič 
in Anja Lukan. Naša ekipa  je sicer zmagala 
eno, zelo pomembno, tekmo in izgubila tri, 
vendar smo na koncu ugotovile, da z nekaj 
izkušnjami, manj naivnosti ter vsaj malo špor-
tne sreče naslednjič lahko zmešamo štrene 
vsem ekipam, kljub temu, da imajo večletne 
izkušnje s podobnih turnirjev in svetovnih 

Ker se bliža konec leta, 
mnogi delamo obračun za nazaj. 
V klubu smo s svojimi letošnjimi 

uspehi res lahko zadovoljni,
je pa konec leta tudi čas izrekanja 

voščil in dobrih želja 
za v prihodnje.

Vsi člani kluba krajanom 
in okoličanom Mengša, predvsem 
pa svojim sponzorjem in donator-
jem, ter vsem, ki nas podpirate in 

spremljate naše delo, želimo vesele 
božične praznike in srečno 

novo leto 2009.

Ko se prižgejo praznične luči
sredi bele, mrzle zime,

prijateljstvo ogreje nam dlani
in želja vzpne se iz srca v višine.

Vse, kar je slabo 
z novim letom naj zbledi,

vse, kar je lepo, naj raste in cveti.

Ob izteku leta se vsem članom 
zahvaljujemo za sodelovanje,

v prihajajočem letu pa jim želimo 
vse lepo, uresničitev vseh želja 

in izpolnitev pričakovanj!

Vsem občankam in občanom 
želimo vesel božič in srečno 

novo leto 2009!

Kolesarsko društvo Mengeš

UDELEŽBA NA KOŠARKARSKEM 
TURNIRJU »OVER 40 CUP« V ITALIJI

prvenstev veterank. Vesele smo bile, da se 
nobena igralka ni poškodovala, saj je bilo 
na tekmah kar nekaj resnih poškodb kolen 
in gležnjev, kar kaže na našo dobro telesno 
pripravljenost. To nam daje spodbudo, da so 
naši treningi več kot samo rekreacija – so 
zagnano igranje (beri: garanje) trojk, četvork 
ali peterk vsako sredo in petek.
Udeležba na tem turnirju je bil naš prvi stik 
z veteranskimi turnirji in z drugimi ekipami.  
Ugotovile smo, da je teh ekip veliko, in da tako 
pri nas kot v tujini dajejo vse več poudarka 
nadaljnjemu aktivnemu ukvarjanju s športom 
(košarko) po končani tekmovalni karieri. Stiki 
so že obrodili prve rezultate in že ta mesec 
smo povabljene na turnir  Prule 08. 
Zavedamo se, da tega lepega ne bi doživele, 
če nas ne bi podprli sponzorji: Občina Men-
geš, Burnik d.o.o., Elmint d.o.o., Homar 
Janez s.p., Jemc Nataša s.p., Mini bar Skok, 
Mizarstvo Kos Jože s.p., Pavza Mengeš 
d.o.o., Rp Design d.o.o., Siliko d.o.o. Brezje, 
Skok Jože s.p., Trdinov Hram d.o.o., Trgovina 

HA-NI, Vladimir Gogala s.p., Vrhovnik Filip 
s.p. Hvala vam!
Brez ciljev ne gre, zato upamo, da se v na-
slednjem letu s podobnim pismom javimo s 
svetovnega prvenstva za veteranke in veterane 
v Pragi ter čez nekaj let (ko dobimo še športno 
dvorano) organiziramo kakšen podoben turnir 
v Mengšu, saj je lanska prireditev Košarke 
treh generacij pokazala, da imamo za to vse 
pogoje – dobre organizatorje, veliko dobrih 
in še vedno aktivnih (bivših) košarkaric in 
košarkarjev ter lep kraj, kamor z veseljem 
(po)vabimo!

Košarkarice TVD Partizan Mengeš
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Iz Planinskega društva Janez Trdina Mengeš 

JESENSKI POZDRAVI 
Tudi v letu 2008/09 se ob naslanjanju na Planinsko društvo 
Janez Trdina Mengeš na osnovni šoli odvija planinski krožek, pri 
katerem se zbira skupina (ne več skupinica) zagnanih planincev 
iz skoraj vseh razredov devetletke. Na srečanjih vsak drugi to-
rek premlevamo poglavja iz planinske šole, snujemo načrte in 
obujamo spomine na vse, kar smo doživeli skupaj. 

Prvo vabilo nas je spodbudilo, da smo se odpravili pogledat, kakšna 
je jesen v Kamniških hribih: 18. oktobra nas je Mojca peljala na Ka-
mniško sedlo. Vse dni pred soboto je deževalo in v hribih snežilo, tako 
da smo bili prepričani, da ne bomo prav daleč prišli. Ampak dan je 
bil čudovit; pot, na debelo obložena z listjem, je bila prekrasna: vse 
se je svetilo in žarelo v jesenskih barvah. Ob sladkih in toplih spod-
budah smo veseli prišli do koče, v kateri smo malicali, nato pa smo 
se odpravili še do Bab, kjer smo opazovali in prepoznavali hribe, ki 
smo jih poleti gledali in obiskali z Jezerskega. Dan je bil res čudovit. 
Na poti navzdol smo se pri Pastircih ustavili, preizkušali v plezanju po 
balvanih in zaigrali Tovarno Zlatorog. Obrazi so žareli in ni bilo težko 
razbrati zadovoljstva.
Na začetku novembra smo se zbrali na Mengeški koči na ogledu slik s 
poletnega taborjenja. Led smo prebili z Janezovo živahno harmoniko. 
Slike so bile pospremljene z melodijami, tako značilnimi za družabne 
večere ob tabornem ognju. Pogreli smo se z Juretovim čajem in po-
sladkali s topolskimi slaščicami. Razdelili smo prvo številko Našega 
časopisa, posvečeno taboru. Ta večer smo se tudi natančneje domenili 
za nedeljski izlet.
9. novembra smo se pod vodstvom prijatelja Jožeta povzpeli na Ble-
goš. Iz Hotavelj nas je pot peljala do vasi Čabrače, kjer smo izstopili iz 
avtomobilov in nadaljevali peš. Na poti so bili naše pozornosti deležni 
gobe in bunkerji, pričevalci o Rupnikovi liniji. Na vrhu nas je zajela 
megla, tako da nas razgled še čaka. Pogreli smo se v koči, kjer smo 
pregledovali planinske knjižice naših planincev in ob njih načrtovali 
naslednje podvige. Vodnik nas je spominjal na odlomke iz Tavčarje-
vih del in zgodovine, ki je zaznamovala Poljansko dolino in okoliške 
hribe. Konec novembra sva se mentorici planinskega krožka udeležili 
Izmenjave zanimivih idej v organizaciji sosednjega Planinskega društva 
Onger. Ker je bila tema Večdnevno bivanje v gorah, sva predstavili 
potek in značilnosti našega planinskega poletnega tabora (kje bo leta 
2009, se še kar ugiba).

Šahovsko društvo Mengeš je 
praznovalo 15. obletnico obsto-
ja. V ta namen je 14. decembra 
organiziralo šahovski turnir. 
Udeležilo se ga je 43 igralcev 
in igralk. Ob otvoritvi je župan 
Občine Mengeš v kratkem 
nagovoru opisal zgodovino od 
2. svetovne vojne dalje in o 
15-letnem delovanju društva. 
Zmagovalec turinrja je postal 
FIDE mojster Branko Lovrič.
Šahovsko društvo Mengeš 
se za sponzorstvo zahvaljuje 
Občini Mengeš, Špas teatru in 
Galmi Radomlje.

Jakob Bokalič

Decembrski zgodnji večeri kar sami vabijo na »nočni sprehod«, ki smo 
ga poimenovali Miklavžev pohod. Na kratek pohod po hribu nad šolo 
smo se podali 9. decembra. Pot so nam osvetljevale bakle – letos 
smo se z njimi spoznali, naslednje leto pa se bomo že upali podati na 
daljši pohod v neznano … Pri Ogrinovem znamenju smo se okrepčali, 
se predstavili in pogovorili o tem, kaj nam je Miklavž prinesel (ponekod 
je nosil tudi planinsko opremo).
Zaključuje se izredno uspešno leto v mladinskem odseku Planinskega 
društva Janez Trdina Mengeš. Komaj čakamo nove izlete, ture, pod-
vige, člane, ideje in novo žarnico v oglasni omarici na vzhodni steni 
Kulturnega doma. Planinski pozdrav!

Katarina Marin

Fotografiji: Jože Hribernik, Miro Šušteršič

ŠAHOVSKI TURNIR OB 15. OBLETNICI ŠAHOVSKEGA DRUŠTVA MENGEŠ
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v bližini Arboretuma

Za vse tiste, ki še niste okusili 
slastnih jedi z odprtega žara, se na lokaciji bivše 

gostilne Šraj ob prijetnih zvokih hišnega ansambla 
starogradske glasbe v simpatičnem in prijetnem 
ambientu, izvrstni hrani in izbrani kapljici, ponuja 

možnost užitkov in doživetij nepozabnih dni in večerov.

Lokacija omogoča prijetno počutje zaključenim 
skupinam, poskrbeli pa bomo tudi za vaše najmlajše, 

zato ne odlašajte in se dogovorite za termin.

NA REZERVACIJO 10 % POPUSTA.
Informacije in rezervacije: 

051 414 515  ali  rezervacije@starivoz.si

MIKLAVŽEV TURNIR 
V NAMIZNEM HOKEJU
 
V soboto, 13. decembra, je 
na OŠ Mengeš potekal peti 
turnir za Slovenski pokal v 
namiznem hokeju.

Po pričakovanju je zmagal tre-
nutno najboljši slovenski igra-
lec, Uroš Matanovič, član NHK 
Kranj, ki je v finalu ugnal klub-
skega kolega Bernarda Rjavca. 
Za veselje domačih je s tretjim 
mestom poskrbel Matej Škrlep, 
pohvaliti pa velja tudi 7. mesto 
Andreja Mehleta. Hvala OŠ 
Mengeš, ki nam je omogočila 
izvedbo tekmovanja.
Vsem bralcem Mengšana v ime-
nu NHK Mengeš želim vesel bo-
žič in srečno novo leto 2009.

 Bernard Škrlep, 

NHK Mengeš

DEVETDESETLETNICA 
ELIZABETE VODOPIVEC
Tretjega decembra je praznovala 90. rojstni dan Eliza-
beta Vodopivec iz Mengša. Ob visokem jubileju sta ji 
prišla čestitat predsednica Rdečega križa Mengeš, Majda 
Trobec, in župan Franc Jerič. 

Gospa Elizabeta je bila rojena na Javorniku pri Jesenicah, leta 
1925 pa se je njena družina preselila v Mengeš. Trideset let je 
službovala na pošti kot upravnica, leta 1973 pa se je po 35. 
letih delovne dobe upo-
kojila. Gospa Elizabeta je 
zelo vitalna in v »odlični 
formi«, bi lahko rekli, kar 
pripisuje telovadbi. Že 
od mladosti je telovadila 
pri Društvu Sokoli. Zelo 
rada bere, tako knjige kot 
časopise, še zlasti Delo, 
Družino in Mengšana, 
je na tekočem z vsemi 
aktualnimi dogodki, gleda 
televizijo ter se ob lepem 
vremenu sprehaja po dvo-
rišču. Pri vsakdanjih opra-
vilih ji priskoči na pomoč 
Ivanka Blejc.

Katarina Karlovšek

NOVO NOVO
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V ponedeljek, 15. decembra, 
smo na Osnovni šoli Mengeš 
gostili drugo tekmo v naši D 
skupini, v ligi ŠKL–ODBOJKA. 

Za tiste, ki morda še ne veste 
(objava na šolski spletni strani): 
ob podpori naše občine, šole, 
učencev, učiteljev in vodstva šole 
smo se odločili, da prvič vstopimo 
v ŠKL ligo. 
V naši skupini sta še dve šoli (OŠ 
Stranje in OŠ Toneta Čufarja Je-
senice). V prvem delu tekmujemo 
v dvokrožnem ligaškem sistemu 
po skupinah (isto kot Liga pr-
vakov v Odbojki – ACH Volley). 
Napredovanje si zagotovita prva 
dva v skupini.
Prvo tekmo proti večkratnim prva-
kom ŠKL – ODBOJKA, OŠ Tone-
ta Čufarja, smo na žalost izgubili 
z rezultatom 112 : 77. Prva tekma 
je bila kljub porazu za nas dobra 
iztočnica in tista prava izkušnja, ki 
te pozitivno motivira. Naša druga, 
domača tekma proti OŠ Stranje 
je bila dosti bolj izenačena. Kljub 

PRVA DOMAČA TEKMA NA OŠ MENGEŠ V LIGI ŠKL – ODBOJKA
porazu 84 : 97 lahko rečemo, da 
bomo v naslednjih tekmah, ko 
bomo izpopolnili naše slabosti, 
še bolj trd oreh za nasprotnike. 
Nikakor se ne bomo predali.
Preko slik bi vam radi predstavili 
tudi veliko težavo, ki jo predsta-
vlja naša telovadnica, saj je za 
igranje tekem, ki se predvajajo 
po televiziji kot današnja (POP 
TV v nedeljo,   21. 12. 2008, ob 
11.30) in v spremstvu gledalcev 
absolutno neprimerna.
Verjetno boste rekli, da se tekme 
ne igrajo tako pogosto. Pomi-
slimo, v kakšnih pogojih imajo 
športno vzgojo naši učenci (sko-
raj 600 otrok)!
Na koncu bi vas radi povabili, da 
obiščete tudi našo novo šolsko 
spletno stran in stran ŠKL (www.
skl.si). Tako boste še bolj na teko-
čem, kaj vse se dogaja pri nas.

Aktiv športnih pedagogov 

in strokovna skupina »Za 

izgradnjo nove športne 

dvorane«

ZA ZMAGO JE POTREBNE 
TUDI NEKAJ SREČE
Športno društvo Tople je v začetku decembra, letos že drugič zapo-
vrstjo, organiziralo turnir v namiznem tenisu za veliko nagrado Topol. 
Športni dogodek se je dogajal kar v topolskem gasilskem domu, kjer pa 
se je zbralo kar nekaj zmage željnih tekmovalcev in še več radovednih 
gledalcev. V zraku je bilo seveda zdravo tekmovalno vzdušje.Igralo se 
je po sistemu vsak z vsakim. Gledalci so veselo navijali za svoje favorite, 
športniki pa so se potili in se borili za odločilne točke. Na koncu je, kot 
tudi že leto prej, zmagal predsednik športnega društva Miran Grilc, ki 
pravi, da za svoj uspeh nima kakšnega posebnega recepta, ampak 
je dovolj že nekaj vaje, želja po zmagi in seveda tudi kanček sreče. 
Na tem prijateljskem tekmovanju nihče ni bil poraženec, saj je šlo 
predvsem za druženje in športno udejstvovanje. Celotna zmagovalna 
trojka je bila nagrajena s praktičnimi nagradami.

ŠD TOPOLE NE MIRUJE 
NITI POZIMI
Ljudje imamo predstavo, da se pozimi, razen smučanja in bordanja, 
ne moremo ravno ukvarjati s športom. Športno društvo Topole je do-
kazalo, da temu ni nujno tako. Na Miklavževo so organizirali družabno 
srečanje v topolskem gasilskem domu, ki je vključevalo tudi turnirja 
v pikadu in ročnem nogometu. Turnirja so se lahko udeležili vsi člani 
športnega društva in njegovi simpatizerji, ki so čez leto kakorkoli 
pomagali pri njegovem udejstvovanju. Na 2. turnirju v pikadu se je v 
sistemu na izpadanje pomerilo 18 tekmovalcev, zmagovalec pa je bil 
Tone Kunstelj. Na prav tako 2. turnirju v ročnem nogometu je nasto-
pilo osem dvojic in po napeti igri sta, kot že leto prej, zmagala Blaž 
Patarčec in Rok Grilc. Zmagovalne trojke v obeh tekmovanjih so bile 
nagrajene s praktičnimi nagradami.V gasilskem domu je tako vladalo 
sproščeno vzdušje, ki je povezovalo šport in druženje in vse skupaj 
se je zavleklo pozno v noč. 
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RAZPIS

Občina Mengeš, Slovenska c. 30, Mengeš, na podlagi Zakona 
o stvarnem premoženju države, pokrajin in občin (Uradni list RS, 
št. 14/07) ob uporabi določb Stanovanjskega zakona (Uradni 
list RS, št. 69/03 in 18/04), Pravilnika o dodeljevanju nepro-
fitnih stanovanj v najem (Uradni list RS, št. 14/04 in 34/04) 
in Zakona o splošnem upravnem postopku (Uradni List. RS, 
št.24/06- UPB in 105/06) objavlja

JAVNI RAZPIS
za oddajo profitnega stanovanja 

v najem za določen čas.

1. Predmet oddaje: 
dvosobno stanovanje v pritličju večstanovanjskega objekta 
na naslovu Levčeva 13 a, Mengeš, s površino 55,35 m2, 
za izhodiščno najemnino 288,00 EUR.

Stanovanje je vseljivo takoj in se oddaja za dobo petih let, z mo-
žnostjo podaljšanja najemne pogodbe. Varščina za najem znaša 
tri mesečne najemnine, plačati pa jo je potrebno pred vselitvijo. 
Varščina se po poteku najemnega razmerja najemniku vrne pod 
pogoji, ki jih natančneje določa najemna pogodba.

2. Razpisni pogoji
Splošni pogoji, ki jih morajo izpolnjevati prosilci, da so upravičeni 
do dodelitve profitnega stanovanja po tem razpisu, so:
državljanstvo Republike Slovenije;
stalno prebivališče na območju Občine Mengeš;
dohodki prosilčevega gospodinjstva v okviru IV. kriterijev za 
morebitno plačilo lastne udeležbe in vplačilo varščine ter zave-
zanci zanju, ki so določeni v Pravilniku o dodeljevanju neprofitnih 
stanovanj v najem (Uradni list RS, št. 14/04 in 34/04).

3. Kriteriji in merila za izbiro ponudnikov 
3.1. Interesenti za najem stanovanja morajo k vlogi na razpis 
priložiti:
-  podatke o najemniku in osebah, ki bodo z njim uporabljale 

stanovanje;
-  višino ponujene najemnine;
-  potrdilo o skupnem neto dohodku za obdobje enega leta 

pred razpisom;

-  potrdilo o izplačanih zadnjih treh neto plačah zase in za vse 
bodoče uporabnike.

3.2. Kriteriji za izbiro
V primeru, da bo interesentov za najem posameznega stano-
vanja več, bodo pri oddaji stanovanja poleg splošnih pogojev 
(državljanstvo RS, stalno bivanje v Občini Mengeš) upoštevani 
še višina ponujene najemnine in  materialno stanje vlagatelja in 
bodočih uporabnikov, ki bodo skupaj z njim uporabljali stanova-
nje, pri čemer imajo prednost tisti vlagatelji, pri katerih predstavlja 
višina profitne najemnine manjši delež v družinskem dohodku.

4. Oddaja vloge 
Zainteresirani lahko dvignejo  obrazec vloge na razpis v sprejemni 
pisarni Občine Mengeš ali na spletni strani www.menges.si.
Upoštevane bodo vloge, ki bodo oddane do vključno torka, 
20. 1. 2009, do 12.00 ure, na naslov: Občina Mengeš, Slo-
venska c. 30, 1234 Mengeš, s pripisom Javno zbiranje ponudb 
– oddaja profitnih stanovanj za določen čas.
Če bo prosilec oddal nepopolno vlogo, bo pozvan, da vlogo v 
roku 8 dni dopolni. Vloge prosilcev, ki v roku ne bodo dopol-
njene, in vloge, oddane po zaključku razpisnega roka, bodo s 
sklepom zavržene.

5. Oddaja vloge 
Ponudniki bodo pisno obveščeni najpozneje v roku 15 dni 
po sprejemu odločitve o izbiri najugodnejšega ponudnika. Z 
izbranim ponudnikom bo sklenjena najemna pogodba, in sicer 
v roku 8 dni od pravnomočnosti sklepa o izbiri. V primeru, da 
ponudnik ne sklene najemne pogodbe v roku, se šteje, da je 
odstopil od ponudbe in se najemna pogodba lahko sklene z 
naslednjim najugodnejšim ponudnikom.

6. Občina Mengeš si pridržuje pravico, da najemne pogodbe 
ne sklene z nobenim ponudnikom.

Datum: 12.12.2008                                                                                                      

Občina Mengeš

Številka: 352-7/2008                                                                                                           

Franc Jerič, župan
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HOROSKOP

Oven
(21.03. - 20.04.)
Vaše misli bodo kot bistri potoček, ki teče brezskrbno po razpotjih 
življenja. Naredili si boste lestvico prioritetnih dejanj in se poglobili v 
svet skritih razsežnosti. V primeru, da se odpravljate na razprodaje, 
boste imeli srečno roko. Na delovnem mestu bo potrebno nekoliko 
več volje in zamisli. Obdani boste s prijatelji iz preteklosti. Počasi 
se vendarle daleč pride!

Bik
(21.04. - 20.05.)
Nežen, romantičen in prefinjen čas je pred vami. Spremljala vas bo 
neka tiha sreča in paleta ugodnih možnosti. Pravzaprav ne boste 
imeli časa za počitek, toda urnike si priredite tako, da občutite nek 
notranji mir. V ljubezni bo vladala tišina in pravilno bo, da si boste 
občutke zapisovali. Romantična doživetja bodo božala vašo dušo 
in okrepili se boste v samostojnosti. 

Dvojčka
(21.05. - 20.06.)
Prihaja čas, v katerem najdete potrditev v pogledu tujine. V primeru, 
da še študirate, se vam obetajo zelo cvetoči časi. Resnica je, da ne 
boste z ničemer pretiravali, ampak pri vsem uživali. Največja učna 
lekcija vam bo partnersko življenje, vajeti usode bo v tem primeru 
prevzel vaš srčni izvoljenec. Nekaj previdnosti bo potrebno konec 
meseca pri denarju.

Rak
(21.06. - 22.07)
Odločili se boste in naredili pomembne korake naprej. Veter spre-
memb vas bo ojačal in vam pokazal pravo pot. Daleč v ospredju 
bo dom in družinsko življenje. Po majhnih korakih pridobivate novo 
energijo in se odločate za pomembne poslovne spremembe. Fi-
nančno se ne boste smeli pritoževati. Močan pečat in neizbrisna 
znamenja vam bo podarila intuicija. 
 
Lev
(23.07. - 22.08.)
Vaše življenje bo simbolizirano s svetlimi barvami usode. Pošteno 
si boste morali zavihati rokave in se lotiti vseh obveznosti, katerih 
ne bo malo. Prihajali bodo ljudje, ki so vam lahko učitelji in učenci. 
Morate narediti korak naprej. Izpostavljeni boste v nekem humani-
tarnem delu. Pogrešali boste domači vrt, alternativna možnost je 
zimski rastlinjak ali obisk botaničnega vrta.

Devica
(23.08. - 22.09.)
Naredili boste neko analizo in tako ugotovili, da ste na dobri poti. 
Spoznali boste, da začetek leta ne bo nič drugačen, kot prejšnje, 
veselilo vas bo tako delo kot delovne obveznosti. Naredite si nekaj 
zase in se odpravite h kozmetičarki, na tajsko masažo ali v savno. 
Tihi zimski večeri bodo primerni za branje razne literature in za 
dolgo pogovore z ljubljeno osebo. 

Tehtnica
(23.09. - 23.10.)
Življenje vas bo v pozitivnem smislu presenetilo. Mesec januar bo 
zelo ploden in ustvarjalen mesec. Paleta možnosti vam bo podarila 
upanje in pokazala pravo pot. Vaš srčni izvoljenec vam bo kot lučka, 
ki vodi iz teme. V primeru, da ste še samski, je Amorjeva puščica 
usmerjenja v vaše srce. Kljub povečani meri obveznosti se boste 
znali vzeti čas zase.

Škorpijon
(24.10 - 22.11.)
Simbolika časa se skriva v skrinji skrivnosti in nenavadnih idej. 

Toplo domače ognjišče bo priložnost, da najdete notranji mir in 
ravnovesje. Poskrbeli boste, da se lahko umirite in da v notranji 
modrosti sprejmete poslovne odločitve prihodnosti. Delo in delovne 
obveznosti vam bodo šle zelo dobro od rok. V ljubezni bo tako, da 
se morate bolj sprostiti. Označuje vas strast.

Strelec
(23.11. - 21.12.)
Največji izziv bo nek projekt, ki vam bo sprva neznanka. In če tudi 
boste morali plavati v mrzli vodi usode, boste našli način, da se 
odločite in naučite mnogo pomembnih trenutkov v ljubezni. Veliko 
boste na poti, med ljudmi in blesteli boste v komunikaciji. Točke 
usode so vam namenjene v ljubezni, toda daleč v ozadju se kaže 
svoboda. Okrepila se vam bo vera!
 
Kozorog
(22.12. - 20.01.)
Nasveti bodo modri in v sebi boste našli tudi popolno predanost. 
Ambiciozno se boste ozrli naprej in šli pogumno naprej. Zanimivo 
je, da pri tem ne boste spregledali smerokazov. Ljubljena oseba 
vam bo dala pomemben namig in iztočnico. Finančno se boste 
odločili pravilno in sprejeli neko varovalko, ki vam bo koristila še 
dolgo potem. Počasi se vendarle daleč pride!

Vodnar 
(21.01 - 18.02.)
Vaše življenje bo kot nežni cvet orhideje. Seveda je odvisno od vas, 
ali boste znali videti lepote življenja. Prav gotovo ni čas, da iščete 
krivca, ampak da najdete lepote življenja. V partnerskem življenju 
je pomembno, da se nekoliko bolj potrdite in ne pričakujete, da je 
vse preprosto. V poslovnem smislu imate dobro priložnost, znali 
jo boste ugodno izkoristiti. 

Ribi
(19.02 - 20.03.)
Svet tišine prinaša neko ljubečo strast v oazo življenja. Čeprav ne 
pričakujete preveč, se boste morali v tem mestu nekajkrat radikalno 
odločiti. Svoboda in trdna volja vas označuje v pogledu službe. 
Ravno na delovnem mestu vas na eni strani obišče vila kreativnega 
izražanja  in na drugi priložnost skupinskega dela in sodelovanja. 
Za prijatelje si boste vzeli čas!

Zvezdni pozdrav! 

Tadej Šink, horarni astrolog

Tadejev znakoskop za mesec JANUAR
 ljubezen posel denar zdravje

Oven       ☺  ☺    €           
Bik         ☺      €  €  €       
Dvojčka        ☺  ☺    €       
Rak      ☺     €  €  €           
Lev      ☺  ☺  ☺  €  €  €     
Devica       ☺  ☺     €        
Tehtnica       ☺     €  €       
Škorpijon        ☺  ☺  ☺    €       
Strelec         ☺      €  €         
Kozorog       ☺  ☺    €  €  €     
Vodnar      ☺     €  €         
Ribi          ☺  ☺  ☺  €          
                          1 znak - slabo               2 znaka - dobro               3 znaki - odlično

HOROSKOP ZA MESEC JANUAR 2009
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KRIŽANKA

Ime..........................................

Priimek.....................................

Naslov......................................

Pošta........................................

Med pravilno izpolnjenimi križankami, ki bodo do 14. januarja prispele na naslov: 
Občina Mengeš, Slovenska cesta 30, 1234 Mengeš ali jih boste dostavili v vložišče, bomo 
14. januarja izžrebali nagrado in tolažilno nagrado. Nagradi podeljuje Gostinstvo na Mengeški koči. 

Prva nagrada je zgoščenka Anje Bukovec – Gemini, ki jo prejme Karmen Vozelj, Sava 13 a, 1282 
Sava, druga nagrada pa vstopnica za koncert Anje Bukovec, ki bo 23. decembra 2008, v GH 
Union v Ljubljani in jo prejme Nataša Palik, Levčeva 13, 1234 Mengeš.
Nagrajenki bosta prejeli nagradi po pošti.

Čestitamo!
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OBVESTILA, ZAHVALE

POROČILO GASILSKE 
ZVEZE MENGEŠ 
ZA MESEC NOVEMBER
Ponedeljek, 3. november 2008 
Ob 17.35 so bili gasilci PGD Loka ob-
veščeni, da je na regionalni cesti Men-
geš–Trzin prišlo do naleta osebnega 
vozila na srno. Gasilci so zavarovali 
kraj nesreče in odklopili akumulator 
na vozilu, za poškodovano srno pa so 
poskrbeli lovci.

Sobota, 29. november 2008 
Ob 00.55 so gasilci PGD Mengeš na 
Dalmatinovi ulici v Mengšu sodelovali 
pri izvleki vozila s klančine na ravno 
podlago.

Nedelja, 30. november 2008 
Ob 16.23 so stanovalci v stanovanj-
skem bloku na Zavrteh v Mengšu 
zaznali vonj po gospodinjskem plinu. 
Posredovali so gasilci PGD Mengeš, ki 
so iz kletnih prostorov stavbe odstranili 
nezaprto prazno jeklenko in prezračili 
prostore.

Gasilska zveza Mengeš

Ob izteku leta se gasilci 
Gasilske zveze Mengeš 

zahvaljujemo vsem občankam 
in občanom, podjetjem 
in ustanovam za pomoč, 

razumevanje in sodelovanje 
pri izvajanju nalog zaščite 

in reševanja. 
Želimo vam vesele božične 
praznike ter srečno, zdravo 

in varno leto 2009!

Gasilska zveza Mengeš

Jožici Boltežar

Mama, zlata mama, čeprav 
smo te imeli iz srca radi, si 
nenapovedano odšla od nas. 
Za teboj so ostali le spomini 

in solze v naših očeh. Tako, kot 
si bila, te bomo vsak po svoje 
nosili v srcih, do takrat, ko se 
spet srečamo. Pa srečno pot, 

naša zlata mama. 

Iskreno se zahvaljujemo osebju 
doma starejših občanov v 

Mengšu, gospodu župniku za 
pogrebni obred, pogrebcem, 
pevcem in znancem, ki ste jo 

pospremili na njeno zadnjo pot. 

Petra z družino 
in vsi, ki smo te imeli 

iz srca radi!

Zahvala

V 85. letu je zaspala naša mama, 
babica in sestra

Valentina – 
Mimi Burger,

rojena Maligoj.

Iskreno se zahvaljujemo 
vsem sorodnikom, sosedom, 

prijateljem in znancem 
za izrečeno sožalje, 

podarjene sveče
 in cvetje.

Vsi njeni
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ZAHVALE

Zahvala

18. novembra 2008 se je v 80. letu 
poslovil od nas dragi mož, oče, 

stric in dedek

Jože Robavs

Iskreno se zahvaljujemo 
vsem sorodnikom, prijateljem, 

sosedom in znancem za izražena 
sožalja, darovanja, cvetje, sveče, 
svete maše in druge namene ter 
vsem, ki ste ga pospremili na 

njegovi zadnji poti. 

Hvala gospodu župniku 
Janezu Avseniku za lep 
pogrebni obred, vsem 

pevcem in praporščakom, 
tovarni Lek ter Društvu 
upokojencev Mengeš.

Vsi njegovi 

V mislih vedno si z menoj,
v srcu nosim te s seboj.

   Zdenka
Tvoj nasmeh in dobra volja 
bosta ostala vedno z nami.

V spomin

18. decembra 2008 mineva eno 
leto, odkar  te ni več med nami, 

dragi mož, oči, dedek, brat, 
stric in svak

Mile Ilić,
s Slovenske ceste 67 v Mengšu.

Hvala vsem, ki se ga spominjate 
in postojite ob njegovem grobu 

ter mu prižigate svečko!

Vsi tvoji najdražji

Usoda z udarci nam ne prizanaša,
brez milosti najdražjim življenje ugaša, 

globoke nam rane zaseje v srce, 
brezčutno se ozira na naše gorje. 

Zahvala

Ob prezgodnji smrti 
dragega moža, atija, ata, 

brata in strica

Rudija Tratarja
se iskreno zahvaljujemo

vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za 
izrečeno sožalje, darovano 

cvetje in sveče ter spremstvo 
na njegovi zadnji poti v večnost, 

kjer se ponovno srečamo.

Iskrena hvala gospodu župniku 
Janezu Avseniku za lep cerkveni 

obred in pevcem za zapete pesmi.
Še enkrat hvala vsem in vsakemu 

posebej za besede tolažbe in 
pomoč ter vsem, ki postojite 
ob njegovem preranem grobu 

in z nami ohranjate 
lep spomin nanj. 

Vsi njegovi



Mengeška godba, 

Turistično društvo Mengeš

in Občina Mengeš

VABIJO
na tradicionalni

BOŽIČNO-NOVOLETNI KONCERT 
MENGEŠKE GODBE 2008
z nagovorom župana Franca Jeriča 

ob dnevu samostojnosti in s podelitvijo priznanj TD Mengeš,

ki bo 26. decembra 2008, ob 19. uri, 

v Kulturnem domu Mengeš.

Vstop prost!

Gostje: Štajerskih 7 
in Nina Kompare-Volasko – sopran

Mengeška godba
Generations Fanfare

Otto M. Schwartz

Lahka konjenica
Franz von Suppe

Playing Trombones
(solo za tri pozavne)

Georg Stich

Štajerskih 7
Vem, da me rada imaš

Robert Smolnikar/Ivan Sivec

Rad bi povedal ti, da te ljubim
Avgust Skaza/Samo Pokorn

Venček ruskih narodnih
Trad./prir. Samo Pokorn

Mengeška godba in Štajerskih 7
Gospel Medley

Trad./prir. Lojze Kranjčan

Mengeška godba, Štajerskih 7 in Nina 
Kompare-Volasko
Slovenski kruh

Robert Smolnikar/Ivan Sivec/prir. Albert 
Zaveršnik

Podelitev turističnih priznanj

Mengeška godba
Slovenski venček št. 1

prir. Jože Privšek

Out of Africa
John Barry/prir. Johan de Meij

Libertango
Astor Piazzolla/prir. Marco Somadossi

Štajerskih 7
I Feel Slovenija

Robert Smolnikar/Ivan Sivec

Venček slovenskih napitnic
prir. Samo Pokorn – Avgust Skaza

Nazdravimo novemu letu
Samo Pokorn/Samo Pokorn

Mengeška godba in Štajerskih 7
Pesem zvonov

Robert Smolnikar/Ivan Sivec/prir. Lojze 
Kranjčan

Mengeška godba, Štajerskih 7 in Nina 
Kompare-Volasko
Najlepše božične

Trad./prir. Albert Zaveršnik

Dirigent: Dimitrij LEDERER

Napovedovalka: Urška VAHTAR


